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У ЖИЖИ

Гувернерка Народне банке Србије 
Јоргованка Табаковић најавила је 

да ће измене закона којима ће се огра-
ничити каматне стопе на стамбене, го-
товинске и потрошачке кредите, као и 
на дозвољени и недозвољени минус, 
на јесен бити пред посланицима.

У исто време требало би, како је 
најављено, да се расправља и о изме-
нама и допунама Закона о заштити ко-
рисника финансијских услуга.

Просечна плата у 
мају износила је 
855 евра, рекао 

је министар финансија 
Синиша Мали у Скупш-
тини Србије, и истакао 
да је ово први пут да је 
просечна зарада пре-
машила 100.000 дина-
ра.

„Плата у мају је 
100.170 динара. То 
је најновија инфор-
мација. У децембру 
ћемо имати про-
сечну зараду изнад 
900 евра, како смо и 
обећали, и на добром 
смо путу да просеч-
на зарада буде 1.400 

евра“, поручио је ми-
нистар Мали.

Председник Србије 
Александар Вучић 
најавио је да запосле-
не у јавном сектору, а 
нарочито у просвети, 
чека ново повећање 
плата, као што и пен-
зионере чека ново по-

Просечна Плата Прешла 100.000 динара
већање пензија од најмање 
10 одсто.

Најавио је и повећање 
минималне зараде на више 
од 51.000 динара, али тако 
да не иде искључиво на 
терет послодавца, како не 
бисмо угрозили долазак 
инвеститора и опстанак 
домаћих привредника.

оГраничаВање камата на кредите

Поводом сто дана 
рада Владе Ср-
бије, председ-

ник Владе Милош Ву-
чевић обратио се јав-
ности из Етнографског 
музеја и објаснио да је 
извештај о раду Владе 
подељен у пет темат-
ских целина:  темељи, 
сигурност, снага, на-
предак и Србија ради.

„Ми смо влада кон-
тинуитета, али то је за 
нас и питање иденти-
тета, поносни смо на 
своју прошлост, али 
одлучни да живимо 
у миру, наша пози-
ција у свету је стабил-
на, желимо модерно 
друштво, желимо да 
сваки грађанин живи 
добро“, рекао је он. 

Објаснио је да су 
грађани Србије понос-
ни на своју прошлост 
и одлучни да задрже 
свој идентитет, али да 
желе да живе у миру 
са свима у региону. 
Истакао је да је Србија 
у свету стабилна и по-
штована, захваљујући 
способности да очува 
традиционалне вред-
ности, а да се истовре-
мено, као друштво и 
држава, модернизује. 

Помињући темеље 
друштва, осврнуо се 
на улогу породице, 
за коју каже да је све-
тиња, и најавио да ће 
брига о свакој породи-
ци бити већа.

„Изашли смо с кон-
кретним планом и 
очекујемо веома брзо 
усвајање новог зако-
на који ће донети већа 
издвајања за проната-
литетну политику, пре 
свега за родитељске 
додатке. И то за сву 
децу рођену од ове 
године. За прво дете 
предвидели смо јед-
нократну исплату од 
500.000 динара, за 
друго дете 600.000 
динара у 24 једнаке 
месечне рате. За треће 
дете 2.280.000 динара 
у 120 једнаких месеч-
них рата. А за четврто 
дете 3.180.000 динара 
у 120 једнаких месеч-
них рата. А да вас по-
дсетим, не тако давно, 
2012. године, у Србији 
се за прво дете добија-
ло 310 евра. Данас ће се 
у Србији за прво дете 
добијати 4.300 евра. За 
треће дете 2012. годи-
не, у Србији сте могли 
да добијете 2.177 евра. 

Када Скупштина Србије 
подржи закон, а ја ве-
рујем да хоће, за треће 
дете добијаће се 19.450 
евра. То је огроман на-
предак у очувању по-
родице као стуба и те-
меља нашег друштва“, 
навео је Вучевић.

Председник Владе 
рекао је да је, на ини-
цијативу председника 
Србије Александра Ву-
чића, направљена ком-
плетна анализа свих 59 
породилишта у Србији 
и да је циљ да се у 2027. 
изврше неопходни 
радови на модерниза-
цији, реконструкцији и 
изградњи нових дело-
ва породилишта.

„Тренутно трају ра-
дови у породилишти-
ма у Бору, Мајданпеку, 
Књажевцу, Неготину и 
Кладову. Али то је тек 
почетак онога што мо-
рамо да радимо на овом 
пољу“, поручио је он.

Вучевић је затим го-
ворио о економији, ре-
кавши да је она основ 
свега, и објавио да је 
наша држава у првом 
кварталу имала раст 
БДП од 4,7 одсто, а да 
ће, према првим про-
ценама, раст за 2024. 
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бити 4,2 одсто.
„Да се не хвалим да смо 

лидери, али заиста то даје 
основу за умерени оптими-
зам за даљи развој. Истовре-
мено са растом БДП-а долази 
до раста и просечне зараде, 
али и раста минималне зара-
де и раста пензија“, рекао је 
премијер.

Изнео је, затим, податке о 
просечним зарадама и циље-
ве за њихов раст у ближој бу-
дућности.

„Просечна нето зарада у 
мају 2024. је 855 евра, али 
не желимо на томе да стане-
мо. Наш циљ је да до краја 
2024. године просечна зара-
да у Србији буде 927 евра. А 
да вас опет подсетим, 2012. 
године просечна зарада у Ср-
бији била је 366 евра, а сад 
идемо ка 927 евра да бисмо 
дошли до онога што смо се 
обавезали и кроз план „Скок 
у будућност“ и кроз програм 
Владе - да до краја 2027. 
просечна зарада плата буде 
1.400 евра. То је наш циљ и за 
то смо одговорни грађанима. 

Плате расту, а очекујемо раст 
пензија од најмање 10 одсто, 
верујем да ћемо имати еко-
номску и финансијску снагу и 
стабилност, да то можемо да 
урадимо“, саопштио је пред-
седник Владе.

Вучевић је затим рекао како 
је БДП са 4.677 евра пре 12 го-
дина порастао на данашњих 
11.507 евра и да је то победа 
Србије и свих њених грађана.

„То није победа неког по-
литичара или странке. То је 
победа свих нас, али и по-
беда одговорне политике 
која је стварала услове да 
Србија може овако да рас-
те. И настављаћемо да сна-
жимо нашу земљу. Ово јесу 
темељи Србије, и породица 
и пронаталитетна демограф-
ска политика, али пре свега 
економија као фундамент 
свих осталих сфера живота. 
Настављаћемо да снажимо 
државу, а при томе чувајући 
корене, темеље, идентитет. 
Бранећемо политички наш 
суверенитет и бринућемо се 
о свима, посебно о сународ-

ницима на КиМ. А да бисмо 
могли да радимо, потребно 
нам је оно што не може да 
се купи. Сигурност, здравље, 
брига и снага државе која ће 
увек стати и за сваког свог 
грађанина и грађанку“, пору-
чио је Вучевић.

Премијер је, затим, пре-
шао на област сигурности 
и рекао да систем 112 значи 
да ће сваки грађанин моћи 
позивом на тај број да добије 
најбржу помоћ, посебно у 
ванредним ситуацијама.

„Безбедни смо не само 
због бољег система здрав-
ства и модерне војске, већ 
због бриге о људима сваког 
дана. Србија ради за своје 
грађане и свако има право на 
здраву животну средину, на 
квалитетну здравствену заш-
титу и сигурност у свом ок-
ружењу“, рекао је Вучевић.

Истакао је да сматра да је 
Србија показала солидарност 
са свим државама и народи-
ма у региону, када им је била 
потребна помоћ баш код ван-
редних ситуација. Говорећи 

о заштити животне среди-
не, поручио је да ће држава 
имати снаге да решава про-
блеме индустријског отпада, 
дивљих депонија, уређења 
регионалних депонија, пре-
чишћивача отпадних вода...

„Питање заштите животне 
средине управо један од те-
меља када причамо о сигур-
ности“, додао је Вучевић.

Као наредни приоритет на-
вео је здравство, најавио на-
бавку нове опреме и подсетио 
да је само у једном поступку 
набављена опрема вредна 
више од 70 милиона евра. Као 
пример добре праксе навео је 
бесплатне прегледе, када је 
прегледано више од 115.000 
људи. Навео је и да је Ми-
нистарство за рад отворило 
нови геронтолошки центар 
у Ваљеву, као и да креће из-
градња још једног у Кикинди. 
Такође, додао је да је за првих 
100 дана Министарство за 
бригу о селу доделило јуби-
ларну 3000. кућу самохраној 
мајци са троје деце у селу код 
Жагубице.

Истакао је затим и ула-
гање у Војску Србије, које 
се проводи искључиво ради 
очувања мира.

„Јака војска је најбољи, 
најсигурнији, највећи гарант 
мира на овим просторима. 
Јака војска, снажна војска, 
добро организована, добро 
опремљена, добро обучена, 
добро мотивисана“, навео је 
председник Владе Вучевић, и 
подсетио да је отворена каса-
рна у Лозници и да се очекује 
много инфраструктурних ра-
дова у Нишу, као и на аеро-
дрому Морава у Батајници...

број 112 за Ванредне ситуације
бриГа о здраВЉу Грађана
заштита жиВотне средине
улаГање у Војску



ЕКОНОМИЈАВЕСТИ
СНС ИНФОРМАТОР 131/2024  |  54  |  СНС ИНФОРМАТОР 131/2024

заПрати на инстаГраму

www.instagram.com/sns_srbija
www.instagram.com/avucic/

Председник Србије 
Александар Вучић 
учествовао је на Сами-

ту Европске политичке зајед-
нице у Лондону, на ком се раз-
говарало о унапређењу била-
тералних и мултилатералних 

односа у циљу јачања безбед-
ности и стабилности, као и о 
енергетици и миграцијама на 
европском континенту.

Током Самита у Палати 
Бленим, учествовао је на ок-
руглом столу на тему „Од-
брана и обезбеђивање демо-
кратије“ и имао низ билате-
ралних сусрета са европским 
званичницима.

„Од виталног је интереса да 
сачувамо мир, да видимо како 
даље да унапређујемо нашу 

економију. У складу са тим 
разговараћу са свима њима“, 
рекао је председник Вучић 
уочи поласка за Лондон, до-
дајући да његова очекивања, 
по свему другом, нису преве-
лика.

Такође, оценио је да је Са-
мит Европске политичке уније 

одлична прилику да европски 
лидери разговарају о стратеш-
ким питањима, да унапреде 
билатералне и мултилатерал-
не односе, као и безбедност и 
стабилност континента. Навео 
је и да ће Србија настивити да 
се, озбиљном и одговорном 
политком, залаже за мир и 
стабилност у региону.  

„Захвалио сам домаћину 
на организацији овог важног 
Самита. У времену великих 
турбуленција и несигурно-

сти, важно је да Европа буде 
уједињена у искреној жељи 
за миром, напретком и очу-
вањем заједничких вред-
ности. Само тако можемо да 
осигурамо бољу будућност 
за све наше народе“, навео је 
председник Вучић након са-
станка са председником Вла-

де Уједињеног Краљевства 
Киром Стармером.

Током састанка са фран-
цуским председником Ема-
нуелом Макроном, разгова-
рао је о стратешким изазови-
ма и перспективама Европе и 
Србије.

„Констатовали смо да су 
мир и сарадња предуслови за 
даљи напредак, а ја сам, још 
једном, захвалио председни-
ку Макрону на личном ангаж-
ману у очувању стабилности 

на Западном Балкану и подр-
шци нашем ЕУ путу“, навео је 
председник Вучић и додао да 
су разговарали и о јачању са-
радње Србије и Француске и 
изнели очекивања да можемо 
и више и боље у многим обла-
стима.

Током Самита, председник 

Вучић се састао са шефом 
дипломатије ЕУ Жозепом 
Борељом, председницима 
Финске, Бугарске, Литваније 
и Украјине, као и са бившом 
премијерком Естоније и 
кандидаткињом за високог 
представника ЕУ за спољ-
ну политику и безбедност 
Кајом Калас, затим са пред-
седницом Швајцарске Вајо-
лом Амхерди, премијерима 
Шпаније, Грузије, Словеније, 
Белгије, Грчке...

Током званичне посте-
те Арапској Републици 
Египат, председник Ре-

публике Србије Александар 
Вучић састао се са председ-
ником те земље Абделом Фа-
тахом ел Сисијем, генерал-

ним секретаром Арапске лиге 
Ахмедом Абул Геитом, као и 
са поглаваром Коптске пра-
вославне цркве и патријар-
хом Александријским Та-
вадросом Другим. Такође, 
имао је одвојене сусрете са 
председником Владе Егип-
та Мостафом Мадбулијем и 
председником Доњег дома 
Ханафијем Ел Гебалијем, на-
кон чега се обратио на Еги-
патско-српском пословном 
форуму.

Председник Вучић иста-
као је да је са председником 
Ел Сисијем разговарао о 
најважнијим питањима од-
носа између Србије и Египта, 
могућностима за ширење са-
радње и будућим заједнич-
ким пројектима. Разговарало 
се о политичким и економ-

ским темама, али 
и јачању сарадње 
у науци и тргови-
ни.

„Имамо комите-
те за економску и 
војну сарадњу што 
ће додатно ојача-
ти сарадњу, наро-
чито када је реч 
о инвестицијама 
у пољопривреди, 
туризму, инфор-
мационим и теле-
комуникационим 
технологијама“, 
рекао је египатски 
председник.

У присуству 
двојице председ-
ника, потписан је 
Споразум о сло-

бодној трговини између две 
земље и још 10 билатералних 
докумената о сарадњи на 

пољу инвестиција, трговине, 
образовања, високог образо-
вања, рада, културе...

„Брже ћемо да развијамо 
трговинске односе и односе 
између наших индустрија“, 
истакао је председник Ву-
чић. Према његовим речима, 
Србија и Египат одржаваће 
сталне консултације, како би 
се помагали на форумима, 
заступајући сличне или исто-
ветне интересе.

Председник Вучић разго-
варао је са генералним секре-
таром Арапске лиге Ахмедом 

Абул Геитом о најважнијим 
глобалним питањима, развоју 
догађаја на Блиском истоку и 
дубоким променама у међу-
народној политичкој арени. 
Положио је венце на гроб 
Незнаног јунака и спомен-
гробницу председника Анва-
ра Садата у Меморијалном 
комплексу незнаног јунака, а 
затим се у цркви Светог Мар-
ка састао са Тавадросом Дру-
гим, поглаваром Коптске пра-
вославне цркве и патријархом 
Александријским. 

Председник Вучић раз-
говарао је и са председни-
ком Владе Египта Моста-
фом Мадбулијем о новим 
заједничким пројектима, а у 
разговору са председником 
Доњег дома Парламента Ха-
нафијем Ел Гебалијем иста-
као је уверење да ће парла-
ментарна сарадња пратити 
растуће трендове укупних 
билатералних односа.

самит еВроПске Политичке заједнице

СРБИЈА жЕЛИ дА САчУВА МИР 
И ОЈАчА ЕКОнОМИЈУ

- У присуству председника Вучића 
и Ел Сисија, потписан је Споразум 
о слободној трговини између две 
земље и још 10 билатералних 
докумената о сарадњи на пољу 
инвестиција, трговине, 
образовања, високог образовања, 
рада, културе...

»

интензиВно 
јачамо 
сарадњу 
са еГиПтом

каиро

лондон

Самит ЕвропСкЕ политичкЕ зајЕдницЕ алЕкСандар вучић и ЕмануЕл макрон
Са поглаваром коптСкЕ правоСлавнЕ црквЕ

тамара вучић, алЕкСандар вучић, абдЕл 
Фатах Ел СиСи, ЕнтиСар амЕр Ел СиСи

прЕдСЕдници вучић и Ел СиСи
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У Београду је одржан 
Самит о критичним си-
ровинама Србије, којем 

су присуствовали канцелар 
СР Немачке Олаф Шолц и 
потпредседник Европске ко-
мисије и европски комесар за 
међуинституционалне одно-
се и стратешко предвиђање 
Марош Шефчович.  Након 
Самита, потписана су доку-
мента у вези са развојем лан-
ца вредности за производњу 
батерија и електричних во-
зила: Меморандум о разуме-
вању о критичним сирови-
нама између ЕУ и Републике 
Србије и Писмо о намерама 
о развоју ланца вредности 
е-мобилности у Републици 
Србији.

Председник Вучић захва-
лио се канцелару Шолцу и 
потпредседнику ЕК Шефчо-
вичу, као и амбасадорима зе-
маља који су у Београду.

„Ми, у Србији, познати 
смо по томе што највећи 
број прилика пропустимо, 
зато што код нас постоји 
неподношљива лакоћа про-

пуштања добрих прилика, 
али овога пута то себи не 
смемо да дозволимо“, рекао 
је председник Вучић, исти-
чући да људи, не само у Ср-
бији, већ широм света, хоће 
одговорност, озбиљност и 
посвећеност будућности, а 
не дневне реакције и оно до-
носи тренутну популарност.

Председник је навео да ће 
производња литијума омо-
гућити земљи квантни скок у 
будућност, а да је на Србији 
да буде поуздан партнер 
Европи, Немачкој и целом 
свету у укупном ланцу про-
изводње. Он је издвојио три 
важне ствари у реализацији, 
од којих је прва пуна заштита 
животне средине.

„Ту су и највећи експерти 
који знају како се то ради, а 
без пуне заштите неће бити 
пројекта“, поручио је пред-
седник Вучић и, као другу 
ствар, издвојио економски 
процват Србије.

„Имамо и првог српског 
произвођача литијумске 
батерије. Ми ћемо, као др-

жава, помоћи у улагање у 
то, али молимо и вас да нам 
помогнете. Разговарао сам 
са Марошом Шефчовичем 
много пута и верујем да ће 
бити више заинтересованих 
европских компанија“, рекао 
је председник, и као трећу 
важну ствар навео подршку 
јавности, нагласивши да зна 
да у почетку неће бити шире 
подршке, као што је изостала 
за све велике пројекте.

Канцелар Немачке Олаф 
Шолц изјавио је да му је 
драго што у Београду види 
велики број представника 
тржишта сировина и истакао 
да има доста разлога за реа-
лизацију пројекта Јадар.

„Он ствара нове потен-
цијале ланца вредности, 
обезбеђује могућности за 
стварање радних места, не 
само када је реч о рударству 
него и у другим корацима 
прераде, повезује Србију са 
будућношћу мобилности, 
која мора да ради без еми-
сије угљен-диоксида. Да-
кле, реч је о прекретници за 

мобилност у будућности“, 
рекао је канцелар Шолц и ис-
такао да ће све бити урађе-
но по највишим еколошким 
стандардима.

„Литијум нам је потребан 
и батерије су кључне када 
је реч о електричној мобил-
ности. Литијум игра веома 
важну улогу, као што је до 
сада играла нафта. Не саго-
ревамо ову сировину, него 
ћемо је користити за дуго-
трајну будућност“, истакао је 
немачки канцелар, додајући 
да је овде реч о циркуларној 
економији, што значи да ће 
се оно што се копа из земље 
користити више пута. Нагла-
сио је и да се рударством 
покреће циркуларна еконо-
мија и да Србија игра кључну 
улогу у томе.

„Важно је да се придржа-
вамо највиших стандарда 
заштите животне средине 
тамо где се копа руда. То је 
важно за све нас, али и за бу-
дућност и за средину у којој 
желимо сви да живимо. Нис-
мо ту само да дамо подсти-

Председник Србије Алек-
сандар Вучић присуство-

вао је свечаности поводом 
пуштања у производњу нових 
линија електричних возила 
у модернизованој фабрици 
„Stellantis“ у Крагујевцу.

По доласку у фабрику, до-
чекао га је извршни директор 
комапаније „Stellantis“ Кар-
лос Тавареш, као и предста-
вници компаније 
који су му пока-
зали нови модел 
електричног вози-
ла „Фиат гранде 
панда“, којим се 
председник и про-
возао.

Истакавши да 
очекује велики ус-
пех овог модела, 
председник Вучић 
додао да је ово за 
Србију велики дан, 
јер симболизује заједнички 
успех наше земље са компа-
нијом „Stellantis“ и борбу за 
убрзани напредак.

„Данас је велики дан за нас 
и нашу земљу. Срећан сам, 
јер видим да смо сви зајед-
но успели. Овај аутомобил 
је дете свих нас. Данас, када 
показујемо овај прелепи ау-
томобил, припремамо се за 
неки следећи модел. Наша 
битка за следећи „Фиат гран-
де“ креће већ данас. Морамо 
да мењамо себе, да научимо 
да идемо у сусрет променама, 

а не да чекамо и да се прила-
гођавамо“, рекао је председ-
ник Вучић, наводећи да ће се 
Србија, у наредне две и три 
године, борити да испуни све 
услове како би дочекала сле-
дећи модел овог електричног 
аутомобила.

Председник Вучић, такође, 
поручио је да грађани треба 
да буду прави домаћини, да 
сви заједно покажемо свој 
патриотски дух, поштујемо 

своју робу и оно што је наш 
радник направио.

„Много вас поштујем и 
волим, драги радници. Ура-
дила је ваша држава све што 
је могла да „Stellantis“ буде 
овде, остане и да има дуго-
рочне планове. Молим вас да 
на најбољи начин заступате 
интересе своје земље, јер 
ћемо тако привлачити и дру-
ге инвеститоре. Да се бори-
мо и да радимо, да мењамо 
себе, мењамо нашу Србију“, 
рекао је председник током 
обраћања.

К В А н Т н И  С К О К  У  Б У д У Ћ н О С Т

ШАнСА зА нЕСЛУЋЕнИ РАзОЈ СРБИЈЕ

марош шефчович, потпредседник ЕК
најВеће стране директне 
инВестиције у историји србије

србија будућности

Почиње ПризВодња 
електричне 

„Гранде Панде”
краГујеВац

цај, него ћемо бити све вре-
ме партнер за спровођење 
еколошки прихватљивих 
решења користећи наша 
знања инжењера у рудар-
ству“, поручио је намачки 
канцелар, истакавши да ће 
пример Србије охрабрити 
и све друге да крену истим 
путем.

Потпредседник ЕК Ма-
рош Шефчович изјавио је 
да ће Србија заузети цен-
трално место у најважнијим 
стратешким ланцима вред-
ности и да ће 19. јул ући у 
књиге историје као велики 
дан за економију Србије, јер 
постаје држава која прави 
кораке да заузме централно 
место у европској еконо-
мији.

Такође, током обраћања 
председник Вучић истакао 
је да се поноси оним што је 
започето:

„Ово је огромна пре-
кретница, промена и 
квантни скок у будућност, 

нешто што нисмо верова-
ли да може да нам се деси. 
Све радимо транспарент-
но и ниједан део поступка 
неће бити сакривен од 
људи. Борићу се за живот-
ну средину у нашој земљи, 
у Јадру и Рађевини, како би 
и вода, и ваздух, и земља 
били чисти. Захвалан сам 
на знању и подршци коју 
ћемо у том погледу добити 
од Немачке и ЕУ. Верујем у 
огромну економску корист 
за нашу земљу, јер ће ово 
бити убедљиво највећа 
директна страна инвести-
ција у нашој земљи. Же-
лим да искористимо оно 
што Србија има, да сачува-
мо природу, наше људе и 
да обезбедимо веће плате 
и пензије и бољи живот за 
све. То су ствари о којима 
морамо да размишљамо 
у будућности, како да се 
брже развијамо и што пре 
приближимо стандардима 
у ЕУ“.

Потпредседник ЕК и ев-
ропски комесар за међу-
институционалне односе и 
стратешко предвиђање Ма-
рош Шефчович изјавио је 
да ће потписни документи 
додатно истаћи партнер-
ство између ЕУ и Србије и 
отворити врата највећим 
страним директним инвес-
тицијама у историји Ср-

бије. Честитао је председ-
нику Вучићу и Србији на 
иницијативи коју предводе 
по питању сировина, бате-
рија и електричних возила, 
а захвалио се и немачком 
канцелару Шолцу на подр-
шци, те подсетио на велики 
број европских компанија 
које су учествовале у пот-
писивању споразума.

обезбедићемо Веће Плате 
и Пензије, и истоВремено сачуВати 
Природу и здраВЉе Људи

желимо масоВнију ПроизВодњу 
литијумских батерија и 
електричних Возила у србији

најВажнији услоВ: риГорозна 
заштита жиВотне средине Шолц и вучЕвић

олаФ Шолц и алЕкСандар вучић
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Србија је обележила Дан 
сећања на све страдале 
и прогнане у оружаној 

акцији „Олуја“ великим ску-
пом у Лозници, којем су при-
суствовали представнци др-
жавног врха Републике Србије 
и Републике Српске, црквени 
великодостојници и више 
хиљада грађана.

Председник Србије Алек-
сандар Вучић, том приликом, 
поручио је да се већ десет 
година обележава та велика 
трагедија и да је за то време 
Србија успела целом свету 
да каже шта о томе мисли и 
осећа. Рекао је да је десета 
година откако се држи помен 
и да се десет година окупља-
мо како бисмо обележили ве-
лику српску трагедију.

„Десет година то радимо 
без изузетка, иако увек имате, 
неко би рекао, важније ства-
ри. Захвалан сам председнику 
Додику и Републици Српској и 
свима који су са мном радили 
на томе што никада нисмо има-
ли важнију ствар од ове. Поче-
так августа су дани наше туге, 
сећања, муке због изгубљених 
људи, њихових кућа, огњишта, 
деце коју никад нећемо моћи 
да вратимо, али и поноса, јер 
они који нас нападају и радују 
се својој великој победи, ни-
када неће моћи да разумеју да 
није победа када акцију води-
те на тенку, а суочавате се са 
женама, децом и старцима на 
тракторима“, поручио је пред-
седник Вучић, додајући да је 

трактор именица мученика, 
дивних и поштених људи који 
су били приморани да напусте 
огњишта.

Истакао је да су Срби пока-
зали да никада никоме нису 
хтели да служе, иако смо, 
како је рекао, имали неке који 
су мислили да је у томе што 
служе другима спас.

„Морамо да наставимо да 
развијамо земљу, да развија-
мо Србију. Уверен сам да ће 
руководство Српске настави-
ти ра ради на развијању Ре-
публике Српске. Морамо да 
мењамо себе. Морамо више 
да учимо, а мораћемо више и 
да радимо, да водимо рачуна, 
да сачувамо своју земљу, да 
очувамо мир, да чувамо нашу 
децу, да одбранимо нашу бу-
дућност. Мораћемо да буде-
мо свакога дана економски 
јачи, а када смо економски 
јачи, бићемо и војно снаж-
нији. Одвратићемо свакога 
од покушаја агресије на нашу 
земљу и напада на наш на-
род“, рекао је председник Ву-

чић, истакавши да је поносан 
што је Србија постала стварно 
независна и суверена земља.

„Морамо себи да дамо ве-
лике циљеве и велике задат-
ке, да бисмо могли да сустиг-
немо све оне који су стотина-
ма година били испред нас и 
који су имали огромну пред-
ност у односу на нас. То мора 
да нам буде задатак и циљ. 
Морамо да се ујединимо, 
бар да разумемо елементар-
не националне циљеве и да 
покушамо да нашу земљу гу-
рамо напред, да нам држава 
буде испред свега“, поручио 
је председник Вучић.

Председник Републи-
ке Српске Милорад Додик 
рекао је да нас гробови 
подсећају на тугу, док су спо-
меници у Федерацији БиХ и 
Хрватској „скаламерија и по-
кушај новог понижења“.

„Морамо да се навикнемо, 
да идемо даље, али не смемо 
да заборавимо, да изгуби-
мо сећање на један поносан 
народ у нашем колективном 

памћењу, Србе са простора 
Републике Српске Крајине“, 
рекао је председник Додик, 
истакавши да је поносан на 
декларацију Свесрпског са-
бора у којој се наводи да сви 
префикси који су се ставља-
ли пред име српског народа 
морају бити одбачени.

Председник Српске је оце-
нио да ћемо у време када је 
свет у превирању само ако 
будемо јединствени бити део 
решења, док ћемо, ако буде-
мо посвађани, бити поново 
лак плен. Његова светост 
патријарх српски Порфирије 
рекао је да треба миром да 
се супротставимо сваком на-
сиљу, рату и свакој олуји.

„Да овде, на овој крвљу 
плаћеној благословеној груди 
српске земље потврдимо своју 
неодступну приврженост 
миру и слободи, да се сетимо 
само једне у неизбројивом 
низу наших новијих српских 
голгота“, поручио је патријарх 
Порфирије, подсећајући на 
страдање српског народа.

Додао је и да мир нема ал-
тернативу, да се слободом не 
може и не сме трговати када 
смо ми у питању, као и да у 
прогонима, страдањима и 
смртима ни по коју цену не 
одустајемо од живота, сло-
боде и мира. 

„Егзодус и прогон није ни-
када био окидач за очај међу 
нама, већ подстрек за наду и 
оптимизам, слободни живот 
и долазак будућих нараш-
таја“, навео је патријарх срп-
ски у беседи.

Председница Северне 
Македоније Гордана 
Сиљановска Давкова 

боравила је у званичној посе-
ти нашој држави, а домаћин 
јој је био председник Србије 
Александар Вучић. Они су 
заједно обишли манастир 
Свети Прохор Пчињски и 
разговарали о даљем јачању 
партнерства и афирмацији 
заједничких вредности двеју 
земаља у циљу напретка и 
развоја целог региона.

„Манастир Свети Прохор 
Пчињски је најбоље место 
за овај сусрет, јер симбо-
лизује спону између Србије 
и Северне Македоније, уко-
рењену у заједничкој тради-
цији, култури и изазовним 
историјским околностима 
које су обликовале иденти-
тете наших народа. Управо 
је Илиндан, односно Илин-
ден, још једна додирна тачка 
на којој треба да темељимо 
даље повезивање наших 
двеју земаља“, навео је пред-
седник Вучић и захвалио се 
митрополиту врањском Па-
хомију на срдачном дочеку 
и изузетном гостопримству, 
истакавши да манастир Све-
ти Прохор Пчињски готово 
хиљаду година представља 

место окупљања, повези-
вања и духовне обнове.

Председник Вучић, на-

кон састанка са 
м а к е д о н с к о м 
председницом, 
изразио је задо-
вољство што је 
могао да јој чес-
тита на победи 
на изборима, као 
и да јој пожели 
успешан рад у 
наредним годи-
нама.

„Сигуран сам 
да ће Србија и 
Северна Маке-
донија развија-
ти најближе 
могуће односе, 
пажљиво, уз 
међусобно по-
штовање, као и 
да ћемо радити 
на конкретним 
п р о ј е к т и м а . 
Р а з г о в а р а л и 
смо и о другим 
п о л и т и ч к и м 
питањима, од 
европског пута 
до свега са чиме 
се суочавамо. 
Уверен сам да 
ће наша трго-

винска размена да расте у 
наредне две године и да ћемо 
да урадимо још много тога 

заједно“, рекао је председ-
ник Вучић и честитао празник 
грађанима Србије и Северне 
Македоније.

Председница Северне Ма-
кедоније Гордана Сиљанов-
ска Давкова изјавила је да 
је изузетно задовољна по-
сетом Србији и сусретом са 
председником Вучићем, те 
истакла да две земље имају 
одличне добросуседске од-
носе иза којих стоји жеља за 
солидарношћу.

„Као што знате, велики сам 
заговорник регионалне са-
радње. Уверена сам да ако се 
не разумемо, ако не помаже-
мо једни другима, не можемо 
очекивати да нас други разу-
меју. Зато треба да урадимо 
свој део посла, да решавамо 
проблеме међу собом, да не 
дозволимо другима да то ре-
шавају“, поручила је север-
номакедонска председница, 
додајући да је одушевљена 
гостопримством и да је за 
њу посета изузетно значајна. 
Изразила је велику захвал-
ност за помоћ коју је Србија 
пружила у гашењу пожара и 
истакла да две земље имају 
одличне, добросуседске од-
носе, као и жељу за трајном 
сарадњом.

дан сећања на страдале и ПроГнане у оружаној акцији „олуја”

дани туГе, сећања, 
муке, али и Поноса

сПона између србије 
и сеВерне македоније

- Сигуран сам да ће 
Србија и Северна 
македонија развијати 
најближе могуће 
односе, пажљиво, уз 
међусобно поштовање, 
као и да ћемо радити 
на конкретним 
пројектима

(Александар Вучић, 
председник Србије)

- велики сам заговорник 
регионалне сарадње. уверена 
сам да ако се не разумемо, ако 
не помажемо једни другима, не 
можемо очекивати да нас други 
разумеју. зато треба да 
решавамо проблеме међу 
собом, да не дозволимо другима 
да то решавају

(Гордана Сиљановска Давкова, 
председница Северне Македоније)

гордана СиљановСка давкова 
и алЕкСандар вучић

комЕморативна СвЕчаноСт у лозници

лозница
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На нишком аеродрому 
„Константин Велики“ 
отворена је нова тер-

минална зграда, а церемо-
нији свечаног отварања при-
суствовао је и председник 
Србије Александар Вучић.  

Том приликом, изјавио је 
да је број путника на нишком 
аеродрому повећан са 
27.000 у 2012. години на ре-
кордних 448.000 у прошлој 
години, као и  да идуће го-
дине очекује пола милиона 
путника.

„Зато ћемо да доведемо 
„low cost“ компаније. То нам 
говори колико још морамо 
да радимо и да повећава-
мо стандард људи у Нишу. 
Суштина улагања је да се 
у Нишу обезбеди да људи 
могу да путују и користе свој 
аеродром што је могуће више 
и чешће. Оно што ће овом 
аеродрому да донесе највеће 
приходе је карго и зато мора-
мо да уложимо, а то можете 
само када имате фабрике у 
Нишу“, рекао је Вучић.

Истакао је и да ће специја-
лизована изложба EКСПО 
2027 бити значајна и за ниш-
ки аеродром, јер ће ту слета-
ти велики број авиона, као 
и да је због тога неопходно 
обезбедити адекватне усло-
ве. Истакао је и да ће Ниш 
ускоро имати и нову желез-
ничку станицу, модерне во-
зове до Београда, а затим и 
до Скопља и Солуна.

„Сада када имамо јачу 
индустрију, Ниш ће да нам 
буде посебан логистички 

центар, што ће бити огромна 
ствар за даљи развој града. 
Зато морамо много да ради-
мо и повећавамо стандард 
живота људи у Нишу, да ве-
рујемо у себе и своје снаге и 
радимо још више и брже, јер 
бољи живот без тога неће 
доћи. Хоћемо богатији Ниш, 
снажнији, економски јак 
Ниш и југ Србије. Поносан 
сам на оно што смо досад 
урадили, поносан на Ниш и 
Србију“, навео је председ-
ник Вучић.

Свечаној церемонији 
почетка изградње же-
лезничке обилазнице 

око Ниша, која је део проје-
кта модернизације и рекон-
струкције пруге Ниш-Дими-
тровград, присуствовао је 
председник Србије Алексан-
дар Вучић и, том приликом, 
истакао да се изградњом ове 
обилазнице пише историја 
и да се прави другачија, мо-
дернија и богатија Србија.

Рекао је да ће развој же-
лезничког саобраћаја да 
подигне Ниш, али и целу Ср-
бију и додао да ће се, када 
будемо имали брзу пругу од 
Београда до Ниша, много 
брже путовати према Грч-
кој и Турској. Председник 
је објаснио и да је Србија, 
након Берлинског конгреса 
1878. године, преузела оба-
везу да изгради пругу, али 
да је изградња доживела 
велики отпор у Србији, јер је 
тај пројекат доживљаван као 
антиправославан.

„Краљ Милан је био и 
убедљив и одлучан да је из-
гради и успео је да то ура-
ди за три године. Радови су 
почели јула 1881. године и 
завршени су 1884. године“, 

навео је председник Вучић 
и нагласио и да ће са Европ-
ском унијом бити вођени 
разговори како би се уради-
ла и деоница пруге од Ниша 
до Прешева.

„Нама онда остаје да раз-
говарамо само са Северном 
Македонијом. После тога 
ћемо до Солуна и Атине да 
стижемо невероватним бр-
зинама“, истакао је пред-

седник, нагласивши да је 
за њега и за Владу Србије 
пруга Београд - Ниш један 
од најважнијих пројеката.

„Очекујемо велико убр-
зање и напредак у изградњи 
на прузи Београд - Ниш у ме-
сецима пред нама, посебно 
јужног дела, ближе Нишу од 
Сталаћа, Ђуниса ка Нишу. 
Када пруга буде завршена, 
стизаће се од Београда до 

Ниша за 40 минута. Елек-
трични возови моћи ће да 
иду 160 километара на сат, а 
обилазница је саставни део 
пруге Ниш - Димитровград. 
Мењамо лице Србије, пра-
вимо другачију, модернију 
Србију. Посебно богатији југ 
Србије који је увек много за-
остајао, а данас ту разлику 
и те како смањујемо“, пору-
чио је председник.

Почела изГрадња железничке 
обилазнице око ниша

ниш настаВЉају се Велика уГаГања на јуГу србије

ноВа зГрада терминала на 
аеродрому „константин Велики”

У Нишу је положен 
камен-темељац за 

изградњу нове фабри-
ке компаније „Ари-
стон“, а церемонији је 
присуствовао и пред-
седник Србије Алек-
сандар Вучић који је, 
том приликом, рекао 
да ће већ 2025. године 
фабрика имати извоз 
вредан 240 милиона 
евра и да ће у њој бити 
запослено 300 људи.

„Ово је велика и 
важна компанија за 
Ниш, а треба да отво-
римо још две. „Ари-
стон“ има приходе од 
три милијарде евра 
годишње и око 10.700 

запослених људи. Производе 
ове велике италијанске ком-
паније имате на тржишту 150 
земаља“, рекао је председ-
ник Вучић наводећи да је у 
Нишу запослено 21.670 људи 
више него 2012. године што 
јасно показује колико су се 
ствари промениле.

„Захвалан сам свима из 
Италије који су донели од-
луку о овој инвестицији. Ве-
рујем да ћете да постижете 
велике резултате у Србији и 
да ћете дуго овде да остане-
те. „Аристон“ је десета фа-
брика која поставља камен 
темељац у Нишу. Желим да 
људи виде своју будућност 
овде“, истакао је председник 
Вучић.

камен-темеЉац за фабрику комПаније „аристон”
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ноВи Пројекти смањиће ГужВе у саобраћају 

Градоначелник Београда 
и потпредседник Главног 
одбора СНС Александар 

Шапић најавио је у разго-
вору за „СНС Информатор“ 
капиталне пројекте у којима 
Град Београд учествује - неке 
спроводи сам, неке спроводи 
Република Србија, а неки се 
раде заједнички. Посебно је 
издвојио Експо, пројекат Вла-
де Србије, зa који Град треба 
да обезбеди комуналну и пра-
тећу инфраструктуру. Према 
његовим речима, до 2027. го-
дине требало би да буде завр-
шен Нови Београдски сајам, а 
увелико би требало да буде 
у току пројекат Националног 
стадиона и Акватик центра.

- Важна је и пратећа инфра-
структура, железничка пруга 
од аеродрома „Никола Тесла“ 
до станице Прокоп, где ће 
Град дати допринос највише 
у административном делу, а 
онда и у пратећој и комунал-
ној инфраструктури. Ту је и 

пројекат Малог метроа, који се 
састоји од Савског моста и ту-
нела, а радови крећу у новем-
бру. На месту Старог савског 
моста биће изграђен, како сам 
га назвао, Нови српски мост. 
Овај пројекат, нарочито ту-
нел, промениће саобраћајну 
архитектуру града због пове-
зивања два најудаљенија дела 
- леве обале Дунава и Новог 
Београда. Тунел би требало 
да иде два километара испод 
земље, мост да има две траке 
са сваке стране и трамвајски 
саобраћај, паралелно са чита-
вом новом инфраструктуром 
на Новом Београду. То би тре-
бало да омогући људима да за 
неколико минута пређу рела-
цију за коју им је данас у шпи-
цу потребно око сат времена.

када можемо да очекује-
мо да пројекат заживи?
- Очекујемо да нови мост 

буде готов до почетка 2027. 
године, а крај свих радова 

негде око 2028. или 2029. 
године, када буде био завр-
шен и тунел. Раде се две цеви 
тунела са две траке у сва-
ком правцу. Улази се испод 
земље код Економског фа-
култета, а излази у Булевару 
деспота Стефана, код зграде 
МУП-а.

када београђани могу да 
очекују завршетак радо-
ва на кружном току код 
бранковог моста?
- Кружни ток код Бран-

ковог моста саставни је део 
великог пројекта - пет нових 
кружних токова на Новом 
Београду. Радићемо и круж-
ни ток код тржног центра 
„Ушће“, као и кружни ток 
у Булевару Николе Тесле. 
Завршен је кружни ток код 
Булевара Зорана Ђинђића 
и ради се кружни ток који 
ће саобраћај усмеравати из 
Владимира Поповића на Зе-
мунски пут. Кренули смо са 

радовима на кружном току 
код Бранковог моста и вози-
ла могу из Булевара Михајла 
Пупина да дођу кроз Влади-
мира Поповића до Бранко-
вог моста, тада да бирају да 
ли иду лево за Земун, што 
до сада није било могуће, 
или да иду десно на Бранков 
мост. Потрудићемо се да ра-
дове завршимо пре почетка 
школске године.

докле се стигло са радо-
вима на великом метроу?
- Метро је капитални на-

ционални пројекат, иза њега 
стоји држава Србија и ми, 
практично, ту радимо оно што 
нам се каже. Не могу да гово-
рим о детаљима, јер суштин-
ски не утичем на тај процес, 
али оно што је до Града, а то 
је решавање правно-имовин-
ских питања, експропријација 
земљишта у вези са метро 
станицама, изградња инфра-
структуре на Макишком пољу, 
то су ствари које су за сада у 
роковима и, према инфор-
мацијама које имам, то иде 
својом динамиком.

колико се ради на озе-
лењавању и улепшавању 
београда?
- Београд је, без обзира 

на то како неки покушавају 
да представе, један од нај-
зеленијих градова у Европи, 
по проценту зеленила које 
се у њему налази. И чуваће-
мо београдске оазе и бисе-
ре - Аду Циганлију, Космај, 
Авалу, Кошутњак… Мислим 
да за протекле две године 
нисте чули ни за један про-
блем на ту тему, иако их је 
раније било. Од Аде Циган-
лије желимо да направимо 
оазу за животиње, на један 
њен део желимо да премес-
тимо Зоолошки врт, што би 
довело вишеструко већи број 
посетилаца, а животињама 
обезбедило хуманије услове. 
О осталим зеленим површи-
нама нема потребе да гово-
рим, мислим да се то види. 
На крају крајева, уклањањем 
дивљих објеката, сплавова и 
бродова са обала река, пока-
зали смо колико нам је стало 

ПрошириВање 
булеВара и улица

- радимо на проширивању свих булевара 
и улица где има простора. Очекујемо да ће, 
у ове четири године, бити завршена прва 
фаза Булевара Патријарха Павла, како би се 
спојио са другом фазом радова, а након тога 
и са трећом која иде ка раковици, да ће бити 
завршен подвожњак испод Булевара умет-
ности, који ће додатно да растерети Булевар 
Зорана Ђинђића и саобраћај на Новом Бео-
граду.

ноВи аутобуси, 
трамВаји...

- Очекујемо потпуну промену возног пар-
ка у јавном превозу и верујемо да за четири 
године више неће бити ниједан трамвај, тро-
лејбус, ни аутобус старији од три године. То 
у тако кратком периоду никад ниједан град 
у Европи, а можда ни у свету, није успео да 
уради. Трамваје нисмо куповали 20 година, 
а тролејбусе 40 година. Планирамо да про-
менимо свих 130 трамваја, 100 тролејбуса и 
све аутобусе.

беоГрадски метро
Београдски метро није градски пројекат, 

иако без Београда не може да се спроведе, 
већ је то национални и највећи капитални 
инфраструктурни пројекат. Град ту ради на 
експропријацији, на инфраструктури која 
се гради, нарочито на Макишком пољу и са-
обраћајници која иде изнад прве линије ме-
троа, као и у свим пољима где је неопходан. 
Надамо се да ћемо прву линију имати око 
2028. године и другу око 2030. године.

мост Преко аде хује
У плану је завршетак обилазнице око Бе-

ограда и прављење моста преко Аде Хује до 
Винче. Очекујемо да ће у току ове четири 
године то да буду, ако не завршени, онда си-
гурно започети пројекти.

комунално-
безбедносне станице

Лице града промениће постављање 102 
комунално-безбедносне станице, које ће по-
кривати све основне школе и вртиће. Овакав 
пројекат не постоји нигде у свету, а њиме 
Градска управа значајно растерећује МУП. 
Сви вртићи и школе биће повезани на цен-
трални мониторинг, а он ће бити разгранат у 
сваком од тих објеката.

измештање 
зоолошкоГ Врта, 
уређење обала…

У плану је и уређења центра града око 
Калемегдана, проширивање околних ули-
ца и повезивање Кнез Михаилове улице са 
Теразијама кроз пешачку зону, измештање 
Зоолошког врта на Аду Циганлију, изградња 
пешачко-бициклистичког моста из Блока 
70 ка Ади Циганлији, завршетак уређења 
обала... Ту је и уређење Музеја града Бе-
ограда, изградња нове зграде Београдске 
филхармоније, уређење паркова, зелених 
површина, изградња гараже у Влајковиће-
вој, обнова платоа код Храма Светог Саве и 
гараже у Скерлићевој, уређење Трга Николе 
Пашића…информатиВне табле

Поставили смо 1.000 информативних таб-
ли по целом граду, а желимо да их имају и 
најудаљенија насеља. Поставићемо и над-
стрешнице на свим аутобуским стајалишти-
ма (до сад је било 800 надстрешница на око 
5.000 стајалишта).

ПречишћиВачи 
отПадних Вода

Очекујемо да се током лета добију и 
извођачи радова за канализацију и за 
пречишћиваче отпадних вода у Великом 
Селу.ноВи Вртићи

Планирамо да у наредне две године 
направимо између 15 и 20 вртића. По-
дигли смо број уписане деце са 45.000 
на 85.000. Увели смо бесплатне државне 
вртиће и субвенционисали све приват-
не вртиће. Покушаћемо да подигнемо 
капацитет државних вртића изградњом 
нових, да нема ниједног детета на листи 
чекања.

ђачка Помоћ
Прошле године, сви ученици основних и 

средњих школа добили су од Града бесплат-
не комплете уџбеника, овог септембра свака 
породица добиће ђачку помоћ од 20.000 
динара по детету, две године заредом током 
лета сви Београђани бесплатно су посећива-
ли градске базене...

до наших природних богат-
става.

да ли сте задовољни чис-
тоћом у главном граду?
- Увек може боље, али да 

би град био чист потребно је 
да у томе учествују обе стра-
не - грађани који би га мање 
прљали и службе које раде 
свој посао чишћења. Данас 
све мање људи хоће да ради 
физичке послове, а нарочито 
у државним фирмама где су 
плате ограничене. Имамо, 
да тако кажем, недостатак 
занатлија у свим областима, 
па и недостатак људи који 
су спремни да воде рачуна о 
чистоћи на улицама. Мислим 
да смо, ипак, успели да за-
држимо задовољавајућ ниво 
чистоће, иако увек може 
боље. Зато је ту увек апел да 
наши Београђани поведу ра-
чуна, јер, уколико ми сами не 
водимо рачуна о нашем гра-
ду, ко ће? То вам је исто као 
и за вашу кућу, не постоји 
жена коју ћете ангажовати 
да вам чисти кућу, уколико 
је ви прљате свакодневно и у 
неограниченим количинама 
правити смеће. Колико год 
та жена чистила, не може да 
је почисти. То је питање од-
луке сваког од нас да ли же-
лимо да нам град буде чист.

колико су страни турис-
ти заинтересовани за по-
сету београду?
- Београд постаје озбиљ-

на туристичка дестинација, 
то видимо и по броју летова 
на аеродрому. Београд је у 
последње две, три године 
постао локација где, наро-
чито, када преседају, ту-
ристи остају неколико дана. 
Недостаје нам још хотела и 
хотелијерског садржаја, а 
по угоститељским услугама 
смо на нивоу најбољих гра-
дова Европе. Верујем да када 
будемо решили питање са-
обраћајне инфраструктуре, 
пре свега мислим на метро, и 
када будемо уредили обале 
река, мислим да ћемо бити 
још атрактивнији за туристе 
чији се број, из године у го-
дину, повећава.

александар шаПић, 
градоначелник Београда и потпредседник 

Главног одбора СНС
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Посланици Скупштине 
Србије завршили су 
Прво ванредно за-

седање у 14. сазиву, са 60 
тачака дневног реда, међу 
којима је прва тачка била 
усвајање Декларације о заш-
тити националних и поли-
тичких права и заједничкој 
будућности српског народа, 
договорене на Свесрпском 
сабору у јуну.

На дневном реду било је 
и повећање таксе за јав-
ни медијски сервис, као и 
измене Закона о посебним 
условима за реализацију 
пројекта изградње станова 
за припаднике снага без-
бедности и Закона о плат-
ним услугама. Посланици 
су усвојили и неколико за-
кона о задуживању држа-
ве, као и више међународ-
них споразума.

Народни посланици су 
трећи пут изабрали Јорго-
ванку Табаковић за гувер-
нера Народне банке Србије, 
за вицегувернера изабрали 
су Жељка Јовића, за новог 
председника Фискалног са-
вета Благоја Пауновића, а за 
члана тог тела поново Нико-
лу Алтипамаркова.

Скупштина, између оста-
лог, дала је сагласност и на 
финансијски план Агенције 

за енергетику, Регулаторног 
тела за електронске медије 
и Комисије за хартије од 
вредности, а разматрала је и 
извештаје о раду више аген-
ција.

Председница Скупшти-
не Србије Ана Брнабић, тим 
поводом, рекла је да Де-

кларација о заштити права 
и заједничкој будућности 
српског народа представља 
историјски документ за срп-
ски народ јер се бави важним 
питањима за српски народ 
ма где живео, за очување 
културе, језика, ћириличког 
писма, права.

народна скуПштина реПублике србије

усВојена декларације о заштити националних 
и Политичких ПраВа срПскоГ народа

„То је историјски документ 
зато што је то прва декла-
рација тог типа и говори о 
свим оним стварима које ми 
треба да урадимо за нас, а 
не против неког“, рекла је 
она и нагласила да доку-
мент представља брану од 
насилне асимилације срп-
ског народа која је постоја-
ла и постоји, али говори и о 
насушној потреби за миром 
и за стабилношћу, коју има-
мо као народ, али и читав 
регион и сви они који живе 
у овом региону.

И ову седницу обележиле 
су оштре расправе власти и 
опозиције, само што је овог 
пута централна тема око 
које су се укрштала копља 
било рударење литијума у 
западној Србији. Као што се 
прошле године опозиција 
окупљала око теме масовног 
страдања у Рибникару и се-

лима око Младеновца, напа-
дајући власт, сад су се ује-
динили око теме литијума.  

Шеф послничке групе 
Српске напредне странке 

Миленко Јованов у оштрим 
репликама, објашњавао је да 
су на челу протеста против 
литијума неки чудни ликови 
који су говорили да је власт 
посекла 40 одсто дрвећа 
у Србији, да је власт сата-
нистичка и да треба започе-
ти борбу против сатанизма.

„Ко зна шта ће бити сутра 
на тим окупљањима. Бићемо 
срећни ако се цео овај цир-
кус не заврши тако што ће да 
спале неког на ломачи. Јер је 
очигледна њихова политика 
враћања у средњи век или у 
још ранији период. Желе да 
се све укине и да завршимо 
са модернизацијом“, пору-

чио је Јованов, и објаснио да 
модернизација не значи само 
рударство и експлоатацију 
руде, већ и отварање фабри-
ка аутомобила, фабрика ли-
тијумских батерија...

„Ми хоћемо модерниза-
цију, а ви хоћете да нас вра-
тите у пећинско доба. То је 
ваш програм и ваша ствар, 
али нећемо вам дозволити 
да нам земљу поново прет-
ворите у пустињу каква је 
била после вас - пустиња и 
кад је у питању привреда и 
пољопривреда и индустрија. 
Све је била пустиња, па сад  
градимо испочетка“, објас-
нио је Јованов.

- декларација говори 
о свим оним 
стварима које би 
требало да урадимо 
за нас, а не против 
неког, представља 
брану од насилне 
асимилације 
српског народа, 
која је постојала и 
постоји, али говори 
и о насушној потреби 
за миром и за 
стабилношћу

(Ана Брнабић, 
председница 

Скупштине Србије)

- на челу протеста 
против литијума су 
неки чудни ликови 
који говоре да је 
власт посекла 
40 одсто дрвећа у 
Србији, да је власт 
сатанистичка и да 
треба започети 
борбу против 
сатанизма. ко зна 
шта ће бити на тим 
окупљањима. бићемо 
срећни ако не 
спале неког на 
ломачи. Желе да се 
све укине и да 
завршимо са 
модернизацијом

(Миленко Јованов, 
шеф посланичке 

групе СНС)
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- Политика председника 
Вучића и економски развој и 
децентрализација Србије најбоље 
се огледа кроз изградњу 
саобраћајне инфраструктуре. 
Поносан сам јер су ми председник 
Вучић, премијер Вучевић и наша 
странка дали ту част да учествујем 
у овом историјском процесу

»

Број возила на српским 
ауто-путевима ове ле-
тње сезоне већи је него 

претходне године за чак 
11,04 одсто, па су и приходи 
већи за 13,14 одсто у односу 
на лане. Србија је транзитна 
земља, кроз коју пролази, 
посебно лети, велики број 
странаца. Зато је важно, ако 
желимо да имамо више са-
обраћаја и путника, да наши 
путеви задовољавају потре-
бе модерног саобраћаја и да 
наше постојеће саобраћај-
нице претварамо у паметне 
ауто-путеве. Поред тога, ра-
димо на модернизацији пут-
не инфраструктуре, као и на 
изградњи нових ауто-путева 
и брзих саобраћајница.

Овим речима почиње ин-
тервју за „СНС Информатор“ 
Горан Весић, члан Пред-
седништва СНС и министар 
грађевинарства, саобраћаја 
и инфраструктуре. Према 
његовим речима, српским 
ауто-путевима у просеку 
дневно прође око 243.680 
возила, а просечни дневни 
приход износи око 150,35 
милиона динара.

- Очекујемо ове године 
приход од наплате путарине 
између 48 и 50 милијарди 
динара, а у наредне две и 
до 75 - 80 милијарди дина-
ра, јер ћемо почети наплату 
коришћења брзих саобраћај-
ница, као и наплату путарине 
само камионима чије је осо-
винско оптерећење више од 
7,5 тона на појединим реги-
оналним и магистралним пу-
тевима. Тим новцем финан-
сираћемо одржавање путе-
ва, побољшати стање наших 
друмова, а заштитићемо ове 
путне правце од превеликог 
оптерећења и уништавања 
које се дешава јер су ови ка-
миони преоптерећени.

има ли начина да се 
скрати време чекања на 
граничним прелазима?
- Када би све зависило од 

Србије, гужви на границама 
скоро да не би било. Има-
мо сјајну сарадњу са нашом 
царином, граничном и са-
обраћајном полицијом, као 
и са ветеринарским инспек-
цијама. Нажалост, највећи 
део проблема налази се са 
друге стране границе и то 
негде због прописа, негде 
због недостатка људи, не-
где због немогућности да 
се утиче на самосталност 
царине, а негде и намерно, 
како је која граница у пи-
тању.  Најинтензивнију и 
најбољу сарадњу имамо са 
Мађарском и Северном Ма-
кедонијом. Са Мађарском 
ћемо градити нови интегри-
сани гранични прелаз на 
Хоргошу, где ће се органи 

обе државе налазити зајед-
но, а на постојећем прелазу 
планирамо посебну траку 
само за камионе са срп-
ским и мађарским таблица-
ма. Поред тога, изградњом 
друге фазе ипсилон крака 
ка Келебији биће изграђена 
два прелаза, за путнички и 
камионски саобраћај, а из-
градњом саобраћајнице Ос-
мех Србије гранични прелаз 
Бачки Брег постаје подјед-
нако прометан као Хоргош. 
Са Северном Македонијом 
поједностављујемо проце-
дуре кроз пројекат „Отво-
рени Балкан“. На Сремској 
Рачи управо градимо ин-
тегрисан, заједнички, гра-
нични прелаз са БиХ, не-
давно смо у Бијелом Пољу 

отворили заједнички же-
лезнички гранични прелаз 
са Црном Гором и почели 
преговоре о интегрисаном 
путном прелазу…

у којим све државама 
важи српски таг за нап-
лату путарине? да ли се 
нешто променило у од-
носу на прошлу сезону?
- Охрабрујемо возаче да 

користе тагове за наплату 
путарине јер то убрзава про-
лаз на наплатним рампама 
и олакшава плаћање. Број 
корисника електронске нап-
лате путарине се значајно 
повећава сваке године - про-
дато је више од 842.542 таг 
уређаја, од којих је више од 
73.695 регистровано на је-

динственој веб платформи 
„TOLL FOR ALL“, која омо-
гућава да се српски таг тре-
нутно користи у Северној 
Македонији и Црној Гори.

Kако напредују радови 
на ауто-путу милош Ве-
лики? Kада можемо да 
очекујемо да ћемо дола-
зити ауто-путем до цр-
ногорског приморја?
- На ауто-путу Београд-

Јужни Јадран у току су радови 
на деоници Паковраће-Поже-
га, која је дуга 16,7 километа-
ра. Због проблема са ископом 
тунела Муњино Брдо, дужине 
2,74 километара, који су по-
следица непредвиђених ге-
олошких услова, до краја ове 
године биће завршена ком-
плетна траса ауто-пута, осим 

завршних радова и радова на 
опремању овог тунела, тако 
да је пуштање саобраћаја на 
целој деоници планирано за 
јун 2025. године. За наставак 
трасе од Пожеге до Бољара, 
која је дуга 107 километара, 
у току је пројектовање за де-
оницу Пожега -Дуга Пољана 
у дужини од 75 километара, 
која је подељена на 10 де-
оница. У плану је уговарање 
и почетак изградње на првој 
деоници, од завршне тачке 
у Пожеги и десетој деони-
ци, на територији Сјенице. 
Траса пролази кроз брдови-
ти и планински терен, што 
захтева изградњу бројних 
мостова и тунела, заштитне 
конструкције против снега и 
леда, а имајући у виду да је 
реч о регији која је позната 
по клизиштима и ерозији, то 
захтева додатне инжењерске 
мере за стабилизацију тла. 
Због свега тога, инвестицио-
на вредност објекта је висока 
и у току су разматрања на-
чина финансирања (кредит, 
концесија…), а поред тога, 
успостављена је и сарадња 
са надлежним институцијама 
Црне Горе како би се коорди-
нисала изградња ауто-пута и 
утврдила спојна тачка.

докле се стигло са из-
градњом ауто-пута ка 
републици српској?
- Србија ни према једном 

суседу не гради више ауто-
путева и брзих саобраћајница 
као према Републици Срп-
ској, односно Босни и Херце-
говини. У оквиру ауто-пута 
Београд-Сарајево у току је 
изградња деонице Сремска 
Рача-Kузмин, са мостом пре-
ко Саве, дужине око 18 кило-
метара. Радови на том мосту, 
са приступним саобраћајни-
цама дужине око 1,5 киломе-
тара, биће завршени у августу 
ове  године, а очекује се да ће 
комплетна деоница бити за-
вршена током августа 2025. 
године. Осим тога, градимо 

брзу саобраћајницу Шабац-
Лозница, у дужини од 54 
километра, која ће бити завр-
шена до краја године. Такође, 
у плану је почетак радова на 
деоници Пожега – Kотро-
ман, укупне дужине око 60 
километара, која ће бити по-
дељена на две фазе. Плани-
рано је уговарање прве фазе 
од Пожеге до петље Мачкат, 
у дужини од 31 километар, 
како би се остварила веза 
са државним путем у зони 
Сушице, а чиме би се ауто-
путем повезао и Златибор. С 
обзиром на велику инвести-
циону вредност овог ауто-
пута, изградња прве деонице 
је оправдана јер је интезитет 

саобраћаја велики, а посебно 
је значајно што ће брже пове-
зати Ужице, Пожегу и општи-
ну Чајетина.

Kолико србија тренутно 
гради ауто-путева и брзих 
саобраћајница, и колико 
њихова изградња значи за 
српску привреду?
- Саобраћајно повезивање 

је важно јер се изградњом ау-
топутева, брзих саобраћајни-
ца и пруга, као и реконструк-
цијом постојећих, суштински 
поставља темељ за развој Ср-
бије. Управо је то била једна 
од најважнијих одлука коју је 
донео наш председник Алек-
сандар Вучић још када је био 
први потпредседник владе. 

Он је први српски политички 
лидер који је разумео значај 
инфраструктуре за развој 
земље и који је гради, јер тако 
повезује и децентрализије 
Србију и ствара основ за при-
вредни развој земље. У току 
је изградња пет ауто-путева 
и осам брзих саобраћајница 
укупне дужине 643 киломе-
тара. Изградњом и рекон-
струкцијом путне мреже раз-
вијамо сваки део Србије, а 
осим ауто-путева и брзих са-
обраћајница, све више пажње 
усмеравамо на магистралне 
и регионалне, локалне путе-
ве. Вредно радимо на пове-
зивању свих делова земље 
квалитетном саобраћајном 

инфраструктуром јер је то 
од великог значаја за нове 
инвестиције, отварање нових 
радних места, привредни раз-
вој, скраћење времена путо-
вања, повећање безбедности 
саобраћаја, могућност лакше 
комуникације са другим реги-
онима и генерално повећање 
квалитета живота грађана. 
Политика председника Ву-
чића и економски развој и 
децентрализација Србије 
најбоље се огледа кроз из-
градњу саобраћајне инфра-
структуре. Поносан сам јер 
су ми председник Вучић, пре-
мијер Вучевић и наша странка 
дали ту част да учествујем у 
овом историјском процесу.

Горан Весић, 
министар грађевинарства, саобраћаја и инфраструктуре 

и члан Председништва СНС

добри ПутеВи доносе ноВе инВестиције 
и отВарају радна места
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ПрЕдСЕдНИК СрПСКЕ НАПрЕдНЕ СТрАНКЕ МИЛОШ ВУЧЕВИЋ

Председник Владе Ре-
публике Србије Ми-
лош Вучевић изјавио 

је да ће Српска напредна 
странка подржати пред-
седника Србије Александра 
Вучића у намери да распи-
ше референдум о поверењу 
председнику државе, јер не 
жели да ова земља губи вре-
ме док опозиција замајава 
народ неистинама које пла-
сира свакодневно, и додао 
да иза свега стоји борба за 
власт.

„То је крајњи циљ оних који 
политику злоупотребљавају. 
Говорим о политичарима, не 
говорим о народу. Грађани, 
народ, су донекле збуњени, 
забринути, јер су изложени 
невероватном броју полу-
информација, нетачних ин-
формација. Сви причају о 
нечему о чему везе немају, не 
дозвољавају да струка срочи 
своја мишљења и ставове, 
него виде да је ово тема на 

којој могу политички да по-
ентирају и њихов крајни циљ 
је смена Александра Вучића“, 
рекао је премијер, приликом 
полагања камена-темељца 
за изградњу нове зграде На-
учно-технолошког парка у 
Чачку.

Премијер Вучевић позвао 
је опозицију да не троши 
време и енергију народа јер, 
како је рекао, њих не инте-
ресује ни Јадар нити судбина 

народа у Подрињу, већ како 
да победе председника Ср-
бије.

„Хајде да причамо о рефе-
рендуму за опозив председ-
ника Републике. Ако буде 
та процедура покренута, 
онда ћемо сести да причамо, 
заједно са председницом На-
родне скупштине, госпођом 
Брнабић, и заједнички ћемо 
донети одлуку. Људи који 
се баве том јефтином поли-

тичком демагогијом, не бри-
ну се о људима. Сви су води-
ли државу када је Рио Тинто 
дошао у Србију, одобравали 
и промовисали рударење 
јадарита. То су називали 
највећом шансом Србије, а 
данас виде да је то тема где 
би могли да плаше народ и 
направе климу за политичке 
промене“, рекао је Вучевић.

Премијер је подсетио на 
прошлу годину и, како је ре-
као, експлоатисање масов-
них убистава деце и људи 
на Врачару, Дубони и Малом 
Орашју.

„То данас више нико не 
спомиње. Видели сте, нажа-
лост, пре неки дан дешавале 
су се сличне ствари широм 
света. Нико није то поли-
тички злоупотребио. А данас 
је неко у стању да злоупотре-
би оправдану бригу грађана 
да би нанео некоме поли-
тичку штету. Разумели смо 
поруку председника Србије“, 
рекао је председник Владе 
Вучевић.

оПозицију не интересује литијум, Већ 
борба за Власт и како да Победе Вучића

чачак Током присуствовања 
седници Народне 
скупштине, председник 

Владе Србије Милош Вуче-
вић рекао је да се литијум 
неће ископавати ако се не 
буду добиле гаранције стру-
ке, те да није угрожено здра-
вље људи и животна среди-
на.

„Овде живе наши роди-
тељи и наша деца, нико није 
злурад да ради нешто на 
штету државе. Посао пред-
седника Републике и Владе 
није да воде рачуна о једном 
страном интересу, већ о др-
жави и о нашим грађанима. 
Ништа се неће радити док се 
не добију гаранције од стру-
ке - домаће, европске, свет-
ске - да није угрожено здра-
вље људи и животна сре-
дина. Тачка. Ништа се неће 
радити. Не постоји ниједна 
дозвола у овом тренутку за 
рударење“, поручио је пре-
мијер Вучевић.

Истакао је да нико није 
луд да ради било шта против 
сопствене државе и сопстве-

них грађана.
„Нико није блесав, луд, 

злонамеран, злурад да ради 
против своје државе. Па, ми 
живимо у овој држави. Ди-
шемо исти ваздух, пијемо 
исту воду. Живе нам овде и 
родитељи и деца. Немамо 
резервне положаје, немамо 

друге државе. Нико неће ра-
дити ништа против сопстве-
не државе“, поручио је пре-
мијер Вучевић, и нагласио да 
би требало да искористимо 
потенцијале које имамо да се 
развијамо, да будемо снаж-
ни, да имамо више пара да 
улажемо у инфраструктуру, 

у животни стандард, у здрав-
ство, војску, спорт, културу.

„Стварно мислим да је то 
наша шанса. И понављам, 
ништа неће бити рађено док 
се не буду добиле гаранције 
од струке, не од политике“, 
навео је председник Владе 
Србије.

оВде жиВе наши родитеЉи и наша деца, 
ништа неће бити рађено без Гаранција струке

беоГрад

Радове на петљи Адрани, сектор 3 Мо-
равског коридора, обишао је пред-

седник Владе Србије Милош Вучевић, а 

затим је посетио и манастир Жича код 
Краљева, у оквиру којег је у јуну ове го-
дине завршен пројекат рехабилитације 
приступних саобраћајница и платоа. 
Поред премијера Вучевића, у делегацији 

су били и министар грађевинарства, са-
обраћаја и инфраструктуре Горан Весић, 
министар културе Никола Селаковић и 
градоначелник Краљева Предраг Тер-
зић.

дан 
десПота 
стефана 

лазареВића
У манастиру Манасија 
обележен је Дан дес-
пота Стефана Лазаре-
вића - ктиторска слава 
манастира, а свечаној 
литургији присуствова-
ли су председник Владе 
Србије Милош Вуче-
вић, министар културе 
Никола Селаковић, и 
министар за рад, запо-
шљавање, борачка и со-
цијална питања Немања 
Старовић. Премијер и 
министри поклонили 
су се моштима Деспота 
Стефана Лазаревића, 
које се чувају у јужном 
делу цркве манастира.

манасија

краЉеВо/жича

обилазак радоВа и Посета манастиру
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нАШИ СпОРТИСТИ СУ ИнСпИРАцИЈА зА СВЕ МЛАдЕ У СРБИЈИ
Председник Србије Алексан-

дар Вучић боравио је у Пари-
зу, где је присуствовао цере-

монији отварања 33. Летњих олим-
пијских игара и био гост на пријему 
који је у част светских лидера прире-
дио председник Француске Емануел 
Макрон.

„Олимпијске игре су симбол наде, 
уједињења и надметања у духу фер 
плеја, стога смо пожелели спортску 
срећу свим нашим олимпијским ти-
мовима, успешно надметање и много 
нових рекорда. Србија је поносна на 
своје спортисте који ће нас предста-
вљати на овом престижном такми-
чењу, а уверен сам да ће показати 
изванредне резултате, као што су то 
чинили и раније. Изузетан је осећај 
видети наше спортисте и српску за-

ставу како се поносно вијори на от-
варању Олимпијских игара у Паризу. 
Ово је тренутак када се наша земља, 
кроз спорт, представља свету у нај-
бољем светлу и исписује још једно 
поглавље у нашој великој спортској 
историји. Док наши спортисти про-
лазе Паризом, они су инспирација за 
младе широм Србије да верују у своје 
снове, али и подсетник да смо ми, као 
народ, способни да, уз труд и рад, 
достигнемо највише циљеве“, пору-
чио је председник Вучић, истакавши 
да Србију ништа тако брзо не уједини 
као успеси наших спортиста.

Другог дана боравка у Паризу, 
председник Вучић је, у друштву фран-
цуског министра за спољну трговину 
и економску промоцију Франка Ристе-
ра, отворио Српску кућу у овом граду.

„Српска кућа ће бити јединстве-
ни културни центар који нуди ис-
куство откривања богате баштине 
Србије. Ово није само павиљон, 
већ путовање у суштину нашег 
народа. Када улазите унутра, ула-
зите у свет у којем се традиција 
сусреће са модерним, иновација 
са остварењима и гостопримство 
са смислом за пословање. Овде 
сваки детаљ говори о богатој ис-
торији Србије. Верујем да ће оста-
вити трајан утисак и омогућити 
боље упознавање наше земље, то 
је најбољи позив за све да дођу у 
Београд 2027. године и учествују 
на специјализованој изложби 
ЕКСПО 2027“, навео је председ-
ник Вучић и захвалио свима који 
су радили на овом пројекту.

Пријем за 
чланоВе 
олимПијскоГ 
тима

Пре испраћаја чланова на-
шег олимпијског тима у Париз, 
председник Вучић организовао 
је пријем за спортисте и чла-
нове тима, пожелео им срећу 
и уручио им државну заставу, 
коју ће носити на Олимпијским 
играма. 

„Имам велику трему испред 
оваквих спортских великана. 
Желим и да захвалим вама и ва-
шим породицама што сте уло-
жили труд, а и због чињенице 
да сте могли да имате годишње 
одморе, али сте себе жртвовали 
да бисте донели нешто вели-
ко својој земљи. Са стрепњом и 
надом ћемо пратити сваки ваш 
наступ“, истакао је председник 
и навео да се нада великом броју 
медаља.

„Надамо се највећој жетви ме-
даља до сад, а то је двоцифрени 
број. Ако их и не буде, ми ћемо 
вас волети и даље. Хвала вам на 
посвећеном раду и части да могу 
да вам уручим заставу слободе, 
заставу једног невеликог народа 
по броју и по територији земље, 
али великог по свом поносу, по 
својој слободарској традицији и 
по жељи за победом. Хвала вам и 
желим вам много успеха и много 
медаља“, поручио је председник 
Србије.

Париз

Након затварања Олим-
пијских игара у Паризу, 

председник Србије Александар 
Вучић дочекао је наше спорти-
сте и чланове стручних штабова 
на пријему у згради Председни-
штва Србије. Председник је сва-
ком освајачу медаља понаособ 
честитао велики успех, а затим 
је рекао да дужност председни-
ка Србије, упркос безброј про-
блема, има најлепших тренута-
ка – а да је ово један од њих.

„Направили сте победнике 
од сваког од нас. Помогли сте 
нам да верујемо да можемо све 

и да не постоје немогуће ми-
сије. Сваки грађанин ове земље 
зна да је јачи од дрим тима. Да 
ли смо могли више? Вероватно 
смо морали. Гледаћемо да у бу-
дућности буде и више. Већ се 
спремамо за Лос Анђелес, Но-
ваче, то важи и за Вас!. Није тим 
из 1992. био бољи од овог дрим 
тима. Ви сте дефакто победили. 
Углед Србије је данас већи него 
што је био јуче захваљујући 
вама. Ватерполисти, неку сте 
чудну одбрану играли у по-
следњих неколико утакмица. 
Уроше, капа доле за ово што сте 

Пријем сПортиста након ПоВратка са олимПијских иГара

хВала Вам што толико Волите србију!
урадили. Не знам да ли 
знате какво је славље 
било у Србији. Хрвати 
су већ славили то што 
су најбољи у региону, 
а онда сте на сцену сту-
пили ви“, рекао је пред-
седник Вучић.

Председник се потом 
захвалио свим српским 
учесницима Олим-
пијских игара на борби, 
на једној заједничкој 
победи.

„Све награде су ис-
плаћене, кошаркаши-

ма ће ујутру. Знам да 
вама то не значи мно-
го, али да вам покаже-
мо колико нама зна-
чи. Гледаћемо да дуг 
према вама вратимо, 
улагаћемо још више. 
Хвала вам на свему, на 
сваком дану борбе и 
што сте прихватили на 
себе сав терет, хвала 
вам за сваку сузу и што 
толико волите Србију“, 
поручио је председник 
Вучић, уз громогласан 
аплауз.

добродоШлица у паризу: ЕмануЕл макрон, 
алЕкСандар вучић, бриЖит макрон
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ОДБРАНА

РАД, ЗАПОШЉАВАЊЕ, СОЦИЈАЛНА ПИТАЊАЖИВОТНА СРЕДИНА

СПОЉНИ ПОСЛОВИ

УНУТРАШЊА И СПОЉНА ТРГОВИНА

ПРИВРЕДА ДРЖАВНА УПРАВА

ПРАВДА

Министарка Маја Поповић 
састала се са шефом Мисије 
ОЕБС у Србији Јаном Братуом 
и упознала га са активностима 
Министарства правде, које се 
односе на измене Кривичног за-
коника и Законика о кривичном 
поступку, као и на планирани 
рад на Закону о Правосудној 
академији.

КУЛТУРА

Министар Никола Селаковић 
састао се са министром култу-
ре Азербејџана Адилом Габил 
Оглуом Каримлијем у Бакуу, у 
склопу одржавања Мешовите 
комисије за трговинску и еко-
номску сарадњу. Министри су 
се сагласили да је, поред добрих 
укупних односа две земље, по-
требно развијати и сарадњу у 
области култури.

Министар Братислав Гашић 
присуствовао је, у Дому Војске 
Србије у Нишу, свечаности пово-
дом обележавања Дана санитет-
ске службе и 185 година њеног 
постојања и рада. На свечаности 
су уручене војне спомен-медаље 
за изузетне резултате у војној 
служби, за ревносну службу и за 
заслуге.

Министар Немања Старо-
вић положио је венац поводом 
обележавња 82. годишњице од 
Битке на Козари, коју заједнич-
ки обележавају владе Србије и 
Српске, и поручио да је Козара 
синоним за бескомпромисну 
жељу за слободом, али и за без-
умно убијање српских цивила у 
Другом светском рату.

Министар Томислав Момиро-
вић поручио је да Споразум о сло-
бодној трговини између Србије 
и Египта велика шанса за наше 
пољопривреднике, јер им се отва-
ра тржиште од 106 милиона ста-
новника. Либерализација почиње 
чим споразум ступи на снагу, а 
важи од дана ратификације у на-
шем и у египатском парламенту.

Министарка Адријана Меса-
ровић разговарала је са амба-
садором Уједињених Арапских 
Емирата Ахмедом Хатимом 
Баргашом Ел Менхали о потен-
цијалима за даљи напредак у 
сарадњи две државе у области 
привреде.

Министарка Јелена Жарић Ко-
вачевић изјавила је да држава 
конкретним потезима показује да 
води рачуна о српском народу ма 
где да он живи и да је улагањем 
више од четири милиона евра у 
капиталне пројекте Општине Др-
вар, допринела да грађани Дрва-
ра живе у бољим условима.

Потпредседница Владе и ми-
нистарка Ирена Вујовић пот-
писала је уговоре са 14 градова 
и општина, на основу којих ће 
бити реализовани инфраструк-
турни пројекти на територијама 
заштићених подручја од нацио-
налног значаја, који ће унапре-
дити капацитете бисера приро-
де под заштитом државе.

Министар Марко Ђурић 
састао се са министарком спољ-
них послова Летоније Баибом 
Браже, а у Никозији је разгова-
рао са министром иностраних 
послова Кипра Константиносом 
Комбосом. Своје саговорнике 
информисао је о проблемима са 
којима се суочава српски народ 
на КиМ.

ЗДРАВЉЕ

Министар Златибор Лон-
чар обишао је ГАК „Народни 
фронт“ и рекао да су замење-
ни делови система за клима-
тизацију који нису радили и 
који нису могли да се попра-
ве, чиме је решен проблем 
расхлађивања једног броја 
просторија у којима бораве 
пацијетнкиње.

ФИНАНСИЈЕ

Први потпредседник Вла-
де Србије и министар Синиша 
Мали разговарао је са амбаса-
дором САД у Србији Кристофе-
ром Хилом о учешћу америч-
ких компанија на Међународ-
ној специјализованој изложби 
ЕКСПО, која ће се одржати у 
Београду 2027. године, и ис-
такао да је већ почела трка у 
позиционирању фирми у па-
виљонима.

Председник Владе Милош Вуче-
вић присуствовао је, у Државном 

ахриву Србије, отварању изложбе 
архивских докумената поводом обе-

лежавања 110 година од почетка Ве-
ликог рата. Такође, обишао је Центар 
за нуклеарну медицину Универзи-
тетског клиничког центра Србије и 

разговарао са представницима Ује-
дињених удружења пољопривредни-
ка Србије о проблемима са којима се 
суочавају.

ПОЉОПРИВРЕДА

Министар Александар Мар-
тиновић обратио се на Трећој 
седници Одбора за праћење 
спровођења ИПАРД три про-
грама, осврнуо се на доса-
дашње резултате и најавио 
активности по питању спро-
вођења ИПАРД програма у 
Србији.

ЈАВНА УЛАГАЊА

Министар Дарко Глишић, то-
ком посете Колубарском окру-
гу, одржао је састанак са гра-
доначелником Ваљева Лазаром 
Гојковићем, директором Опште 
болнице Владимиром Панте-
лићем и представницима град-
ске управе, а једна од тема са-
станка била је и покретање јавне 
набавке за одабир пројектанта 
за пројекат реконструкције бол-
нице.

ГРАЂЕВИНАРСТВО, ИНФРАСТРУКТУРА

Министар Горан Весић, при-
ликом обиласка радова, рекао 
је да ће крајем 2025. и поче-
тком 2026. године у потпу-
ности бити завршен Морав-
ски коридор, који се тренутно 
ради, а да ће до краја ове го-
дине у саобраћај бити пуште-
но 30 километара тог коридо-
ра, чиме ће у саобраћај бити 
укључени Трстеник и Врњачка 
Бања.

Влада реПублике србије
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Председник Републи-
ке Александар Вучић 
присуствовао је Дану 

високих званица на опитној 
здруженој тактичкој вежби 
са бојевим гађањем „Ватре-
ни удар 2024“, која је била 
посвећена беспилотним ле-
телицама и вези коју оства-
рују са другим системима.

Председник је вежбу оце-
нио врло добро и рекао да је 
изузетно поносан на све што 
је приказано, те додао да је 
доста тога први пут изведено.

„Данас смо први пут могли 
да видимо дејствовање дро-
нова „комарац 2“ и „СМ-1“, 
као и доношење муниције 
малог Милоша. Видели смо 

изузетне по-
готке из сис-
тема ПАСАРС 
и Корнет, не-
в е р о в а т н о м 
прецизношћу 
су погодили 
непријатељске 
тенкове. Виде-
ли сте дејство 
авиона Орао, 
затим хели-
коптера, а изу-
зетни су били 
и снајперисти, 
с п е ц и ј а л ц и . 
Честитам сви-

ма који су учествовали у овој 
вежби“, рекао је председник 
Вучић и додао да ће још мо-
рати да се ради, да се прави, 
да се купује, нагласивши да 
очекује да до септембра има-
мо првих 1.000 „комараца“ 
наше производње.

Председник Србије зах-
валио се и пријатељима из 
Мађарске, који су присуство-
вали вежби, истакавши да Ср-
бија има све ближу сарадњу 
са Мађарском и изразио уве-
рење да ће сарадња две војс-
ке бити све ближа, на билате-
ралном нивоу.

„Захвалан сам стареши-
ни манастира оцу Тихону 
на топлом дочеку и мудрим 
речима које су у свему на 
трагу првог архиеписко-
па српског, Светог Саве. 
Молимо се за мир, брат-
ску слогу и напредак наше 
Србије, док се са поносом 
и осећајем огромне одго-
ворности сећамо легата на-

ших славних предака. Као и 
Студеница, Србија је често 
била нападана и рушена, 
али и са много пажње и 
љубави поново грађена, 
обнављана и оживљавана. 
Зато је ово посебно место 
на којем се преплићу наша 
прошлост и будућност, 
предачки завети и путо-
кази за потомке – да не 

изневеримо њихов сан о 
снажној и слободарској Ср-
бији, да будемо поносни и 
достојанствени у борби за 
мир и слогу са свима који 
желе да заједно градимо 
добру будућност за гене-
рације које долазе“, навео 
је председник Вучић при-
ликом посете манастиру 
Студеница.

ПасуЉанске лиВаде
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„Ватрени удар 2024”

очекујемо ПрВих 1.000 „комараца”, 
дроноВа домаће ПроизВодње

реконструисан Пут студеница-рудно

ПутеВи ПоВезују Људе 
и значе будућност

Приликом обиласка ре-
конструисаног пута 
Студеница-Рудно и 

новоизграђеног моста пре-
ко реке Бревине, који су од 
велике важности за све жи-
теље овог краја, председник 
Србије Александар Вучић по-
ручио је да ће држава и даље 
улагати и помагати сваком 
свом делу.

„Срећан сам што сам овде 
и што смо урадили и пут Сту-
деница-Рудно и мост преко 
реке Бревине. Свако ула-
гање у људе и њихов бољи 
живот је паметно и важно. 
Путна инфраструктура по-
везује наше крајеве и људе 
који тако могу да лакше себи 
обезбеде посао, а својој деци 
будућност. Морамо да бри-
немо и водимо рачуна о сви-
ма који чувају нашу отаџбину 

и своја огњишта. 
А вас молим да ве-
рујете својој држави 
и да је поштујете“, 
рекао је председник 
Вучић, обраћајући 
се мештанима.

Најавио је наста-
вак улагања у пут ка 
Никољачи, јер је др-
жавна каса у много 
бољем стању него 
раније.

„Биће у још бољем, 
уколико будемо ус-
пели да избегнемо 
тешкоће и препреке 
које нам се налазе на 
путу, све оне који би 
да Србију на разли-
чите начине увлаче 
у немирне воде. Само да сачу-
вамо мир својим знањем, спо-
собношћу и радом, и успеће-

мо све то да изградимо и да 
решимо питање и водовода и 
канализације, да решимо она 

питања која су у многим раз-
вијеним земљама одавно ре-
шена“, навео је председник.

обилазак манастира 
студеница
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прЕдСЕдник вучић обиШао рЕконСтруиСани 
пут СтудЕница-рудно

СТрАНАЧКЕ ВЕСТИ

Делегација Српске на-
предне странке, предвођена 
члановима Председништва 
др Петром Петковићем и Не-
мањом Старовићем, у којој је 
било још 20 чланова стран-
ке, боравила је у службеној 
страначкој посети Кини, где 
је имала више састанака са 
високим представницима 
Комунистичке партије, пар-
тијским званичницима и ми-
нистрима.

Српску делегацију у Пе-
кингу дочекала је дирек-
торка Бироа за Евроазијс-
ке послове Међународног 
одељења Централног ко-
митета КПК Ванг Мин. Том 
приликом, Петковић се 
захвалио кинеским прија-
тељима топлој добродош-
лици, истакавши да се још 
једна у низу страначких 
посета реализује на ини-
цијативу коју су 2019. го-
дине покренула два пред-
седника, Александар Ву-
чић и Си Ђинпинг.

Делегација је првог дана 
посете обишла Кинески др-
жавни архив публикације и 
културе, где се упознала са 
богатим културним, књиже-
вним, уметничким наслеђем 
најстарије цивилизације на 
свету. Такође, састали су се 
са министром Међународног 
одељења Централног коми-
тета КП Кине Лиу Ђијенча-
ом, са којим су разговарали 
о унапређењу сарадње две 
партије и две државе, која 
почива на снажним прија-
тељским везама председни-

ка Вучића и Сија.
Делегацију из Србије 

угостила је и Чен Бо, дирек-
торка кинеског Института 
за међународне студије и 
генерални секретар Центра 
за истраживање мисли Си 
Ђинпинга о дипломатији, 
и бивша амбасадорка Кине 
у Србији. Наша делегација 
састала се и са чланом По-
литбироа ЦККП Кине и се-
кретаром Комитета ЦККП за 
Пекинг Јин Лијем Пекинга, 
који је недавно боравио у 
Србији.

садржајна Посета делеГације снс комунистичкој Партији кине
ПекинГ
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. УБ

СОЛАРНА КЛУПА ПОКЛОН ЕПС-а

За председника Општине изабран је 
Александар Јовановић Џајић. На ову 
функцију дошао је са места заменика 
председника Општине дарка Глишића, 
који је именован за министра за јавна ула-
гања. Заменик председника Општине је 
Ивана Николић, а председник СО Иван 

драгићевић. Почела је реконструкција 
фудбалског стадиона „драган Џајић“ и 
постављени су нови рефлектори. У Бр-
гулама је асфалтирана раскрсница која 
обезбеђује везу са Каленићем и Ибарском 
магистралом. Електропривреда Србије 
донирала је соларну клупу која је поста-

вљена на СрЦ „Школарац“, а која има 
прикључке за пуњење мобилног телефо-
на, приступ бесплатном интернету, сен-
зоре за мерење температуре, влажности, 
ваздушног притиска, буке и загађења. 
Завршава се изградња кружног тока код 
Електродистрибуције.

2. МЕдВЕђА
СТАНОВИ ЗА НАЈУГРОЖЕНИЈЕ

Митрополит нишки Арсеније 
и председник ОО СНС драган 
Кулић обишли су куће које су 
Општина и Нишка епархија из-

градиле за социјално угрожене 
становнике, као и новоизграђе-
ни објекат општинске органи-
зације Црвеног крста.

4. БРУС
ДВА ПУТА У СЕЛУ ЖУЊЕ

У селу Жуње асфалтирана 
су два путна правца, укупне 
дужине 1.400 метара, а ту-
цаником су насипани путеви 
у другим месним заједница-
ма. Одржана је друга акција 
чишћења обала језера Ћелије. 
Министарство заштите живот-

не средине испоручило је кон-
тејнере и канте за смеће нашој 
општини. Асфалтиран је засеок 
Сакићи и Виријевићи у селу 
разбојна. Наши активисти де-
лили су страначки промотивни 
материјал на штанду у главној 
улици.3. ВАРВАРИн

НОВИ АСФАЛТ
Председница Општи-

не др Виолета Лутовац 
Ђурђевић обишла је ра-
дове на асфалтирању 
Брегалничке улице у на-
сељу Пољце и улице Та-
наска рајића у Селу Вар-
варин, и разговарала са 
мештанима. Најавила је 
да ће са радовима бити 
настављено у Залоговцу, 
Избеници, Орашју, Ба-
чини и Бошњану. Та-
кође, обишла је и радове 
на изградњи трибина на 
стадиону Темнића.

5. ГОРњИ МИЛАнОВАц
КОВАчЕВИћУ ТРЕћИ мАНДАТ
Дејан Ковачевић изабран 

је трећи пут за председника 
Општине. Ковачевићу је уруче-
на повеља поводом заслуга за 
промоцију пројекта „Планетар-
ни Тесла“. Традиционално на 
Видовдан, уручена су признања 
најбољим ђацима. Ковачевић 
је обишао радове на изградњи 
анекса вртића и присуствовао 
трибини о зеленој енергији. Оби-
шао је и породицу на чију кућу 
је пала противградна ракета и 
обећао надокнаду штете. У По-

лому је асфалтирано 700 метара 
пута. Како би снабдевање водом 
било уредно, издата је наредба 
да се очисти корито реке Дичине 
изнад бране. У току је изградња 
базена и новог објекта ПУ „Сун-
це“ у Невадама. Општина и Ми-
нистарство за државну управу и 
локалну самоуправу граде тере-
тану на отвореном, кошаркашки 
и одбојкашки терен. Опередеље-
но је и 38.000.000 динара за 
побољшање енергетске ефикас-
ности кућа и станова.

6. УжИцЕ
ПОСЕТА мИНИСТРА СЕЛАКОВИћА КРчАГОВУ
Оснивањем Буџетског фонда за 

енергетску ефикасност, Ужице је 
једна од првих локалних самоу-
права која је успоставила институ-
ционални механизам за спровођење 
мера енергетске ефикасности. Завр-
шена је подела 68 шпорета, а прет-
ходно је 65 домаћинстава добило 
по палету дрва. Градоначелница др 
Јелена раковић радивојевић и амба-
садор Мексика Карлос Феликс отво-
рили су изложбу „дијего и Фрида: 
приче из живота“. Град је други пут 
био домаћин Европског купа и др-

жавног првенства у рафтингу. Гра-
доначелница је била гошћа Карава-
на женског предузетништва у При-
вредној комори Србије. Приређен је 
традиционални пријем и подељени 
су поклони за вуковце, ђаке генера-
ције и награђене ученике на репу-
бличким такмичењима. У присуству 
министра Николе Селаковића и гра-
доначелнице, освећени су темељи 
парохијског дома у Крчагову. др 
Јелена раковић радивојевић изабра-
на је други пут за градоначелницу 
Ужица.

7. ВРАњЕ
ПАКЕТ ЗА СУГРАЂАНКУ

Чланови Савета за социјална питања ГО СНС 
обишли су суграђанку и даривали јој пакет са живот-
ним намирницама, обезбеђен из личних прихода чла-
нова.

9. БЕЛА пАЛАнКА
ПОСЕТА мИНИСТАРКЕ ЖАРИћ КОВАчЕВИћ
Министарка државне управе и 

локалне самоуправе Јелена Жа-
рић Ковачевић започела је оби-
лазак градова и општина из Беле 
Паланке. Обишла је Јединствено 
управно место, које је једно од пр-
вооформљених у Србији, а затим 

одржала састанак са председни-
ком Општине Гораном Миљко-
вићем и уручила 20 лаптопова за 
унапређење рада општинске упра-
ве. У присуству бројних званица, 
свечаном академијом обележен је 
дан општине.

8. ИнђИЈА
мАРКО ГАШИћ НА чЕЛУ ОПШТИНЕ  

На конститутивној седници Скупштине општине, 
одборник и досадашњи председник Општине Владимир 
Гак поднео је оставку и мандат вратио странци. За пред-
седника Скупштине изабран је досадашњи председник 
Ђорђе Димић, а за новог председника Општине Марко 
Гашић.
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11. СМЕдЕРЕВО
ОБНОВА ФОНТАНА 
И ШКОЛА

Локална самоуправа обновила 
је фонтану испред компекса згра-
де „Парњача“, а градоначелница  
Јасмина Војиновић најавила је 
да ће посебна пажња бити пос-
већена и реконструкцији фонтане 
„Купачица“, фонтане на Царини, 
Римског бунара и моста на Језави. 
У школи у Лугавчини реконструи-
ше се водоводна и канализациона 
мрежа, уређују се санитарни чво-
рови и мењају врата на кабинети-
ма. У школи у Осипаоници обно-
вљени су тоалети и инсталације, 
а започета је адаптација четири 
учионице и фискултурне сале. У 
ОШ „ Бранислав Нушић“ у Сме-
дереву замењена је столарија на 
спрату и реконструисан је кров, 
а проширује се Музичка школа 
„Коста Манојловић“ и мења сто-
ларија на кабинетима и радиони-
ци у Техничкој школи.

13. пОжАРЕВАц
УЛАГАЊЕ У КУЛТУРУ

Министар културе Никола Се-
лаковић потписао је уговоре о 
финансирању опремања Музеја 
Археолошког института, у оквиру 
локалитета Виминацијум. Банка 
„Поштанска штедионица“ склопи-
ла је уговоре са ЈП „Топлифика-
ција“ и „Водовод и канализација“ 
о омогућавању повољних креди-
та за грађанство. Председник ГО 
СНС Миодраг Степановић рекао 
је да листа „Александар Вучић-
Пожаревац сутра“ има 47 од 68 
одборничких места у Пожаревцу и 
14 од 21 мандата у Костолцу. На-
грађени су најбољи ученици и њи-
хови наставници. Министарство 

рударства и енергетике органи-
зовало је трибину о субвенцијама 
за бољу енергетску ефикасност. 
Прослављена је градска слава. 
Премијер Милош Вучевић обишао 
је радове на Дунавском коридору.

15. СРБОБРАн
АПСОЛУТНА ПОБЕДА

Изборна листа „Александар Ву-
чић - Србобран сутра“ апсолутни 
је победник локалних избора. За 
ову листу гласало је 5.167 бирача, 
64,47 одсто од броја изашлих, што 
је кандидатима донело 20 одбор-
ничких мандата у локалном парла-
менту. Почела је изградња новог 
ритејл парка и пијачног простора 
на старој главној пијаци.

16. ГОЛУБАц
ОСВЕТЉЕЊЕ ЦРКВЕ

Постављена је декоративна 
расвета на цркви у Голупцу. На-
бављени су контејнери за потребе 
комуналног јавног предузећа, као 
и материјално-техничка средства 
за јединицу цивилне заштите. Об-
новљен је кров на згради вртића. У 
току је формирање музеја у рено-
вираном објекту, а  реконструиса-
не су и јавне површине на пијаци.

17. нОВА цРњА
ПОКЛОНИ ЗА НАЈБОЉЕ 
ЂАКЕ

Традиционално на Видовдан, 
председник Општине уприличио 
је пријем за најбоље ђаке основ-
них и средњих школа, и уручио им 
књиге и карте за базен.

18. СРЕМСКА 
МИТРОВИцА
РЕКОНСТРУКЦИЈА 
ПОЗОРИШТА

Завршава се реконструкција по-
зоришта „Добрица Милутиновић“. 
Председница Народне скупштине 
Ана Брнабић и председник Владе 
Милош Вучевић дочекали су своје 
колеге из Републике Српске - Не-
нада Стевандића и Радована Виш-
ковића, као и српског члана Пред-
седништва БиХ Жељку Цвијано-
вић на граничном прелазу Сремска 
Рача, а затим су обишли радове 
на изградњи моста преко Саве. У 
Лаћарку се уклања дивља депо-
нија. Покренути су нови студијски 
програми у Високој школи стру-
ковних студија „Сирмиум“. Уруче-
не су награде ђацима генерације. 

Центар за културу „Сирмијумарт“ 
организовао је концерт Фолклор-
ног ансамбла „Бранко Радичевић“ 
на Житном тргу. Отворен је ЕКО 
СОРА камп „Засавица 2024“. Град 
традиционално организује Лето 
на Сави и Ноћни базар. Одржан је 
Етно фест у Лаћарку.

25. СУБОТИцА
ДРУЖЕЊЕ ГРАЂАНА 
СА ПОЛИЦАЈЦИмА

Поводом обележавања Дана 
полиције, Дана МУП-а и славе 
Свете тројице, приређен је тактич-
ко-технички збор у центру града, 
на коме су приказани део опреме 
и возила. Обележено је 80 година 
од депортације суботичких Јевреја 
у логоре. Одржан је Дечји фести-
вал музике и покрета „Палићке но-
тице“ и концерт  ансамбла „Коло“ 
на Летњој позорници. У сарадњи 
са Спортским савезом и спортским 
клубовима, организоване су бес-
платне школице спорта за децу. 
На конститутивној седници локал-

ног парламента, за градоначелни-
ка је изабран Стеван Бакић. Пред-
седница Покрајинске владе Маја 
Гојковић, градоначелник Стеван 
Бакић и председник Скупштине 
АПВ Балинт Јухас обишли Палић 
где су, уз подршку Покрајине, ре-
ализовани значајни инфраструк-
турни пројекти. На Палићу је одр-
жан Фестивал европског филма. 
Организовани су Дани дужијанце, 
празник буњевачке заједнице.

26. ЛАЈКОВАц
НАГРАДЕ ЗА НАЈБОЉЕ ЂАКЕ

Активисти ОО редовно су 
одржавали штанд, делили су-
грађанима „СНС Информатор“ и 
пропагандни материјал. Рехаби-
литована је деоница пута Словац 
- Ратковац. Председник Општине 
Андрија Живковић потписао је 
уговор са министром Миланом 
Кркобабићем о додели средстава 
за куповину минибуса за превоз 
сеоског становништва. У Градској 
кући, на Видовдан, организован 

је пријем за најбоље ученике и 
уручене су награде за 17 најбољих 
ђака. Председник Живковић пот-
писао је уговор са министарком 
Дубравком Ђедовић Хандановић 
за енергетску санацију старог 
дела вртића „Лептирић“. Орга-
низован је низ летњих културних 
манифестација.

27. пРОКУпљЕ
ПРВИ РИТЕЈЛ ПАРК

Постављен је камен-темељац 
за изградњу првог ритејл парка у 
Прокупљу. Свечаној церемонији 
присуствовали су градоначелник 
Мирослав Антовић, чланови Град-
ског већа и представници компа-
није. „Крајем године очекујемо 
завршетак радова и отварање око 
130 нових радних места“, поручио 
је градоначелник Антовић. Градо-
начелник је организовао пријем за 
ђаке генерације све четири основ-
не и средње школе и добитнике 
награда на републичким такми-
чењима.

28. СРЕМСКИ 
КАРЛОВцИ
ОБИЛАЗАК СУГРАЂАНА

Активисти ОО СНС обилазили 
су социјално угрожене породице 
и пензионере, и делили пакете са 
храном и хемијом. Листа „Срем-
ски Карловци сутра“ освојила 
је 50,46 одсто гласова, односно 
14 од укупно 25 мандата. На дан 
када је у Београду одржан Све-
српски сабор, председник СО 
Сремски Карловци Бобан Петко-
вић и градоначелник Прњавора 
Дарко Томаш потписали су анекс 
Споразума о сарадњи и очувању 
духовних веза српског народа. 
Чланови ОО обишли су породи-
цу са троје деце, где једно дете 
болује од церебралне парали-
зе, и однели пакете са храном 
и хемијом. Председник Општи-
не Дражен Ђурђић отворио је 
Илинданске дане и разговарао са 
председницом Владе АПВ Мајом 
Гојковић о темама битним за жи-
вот грађана.

19. нИШ

ОТВОРЕНА ВРАТА ЗА НИШЛИЈЕ
10. ТРСТЕнИК
ПОСЕТА 
мИНИСТРА 
СЕЛАКОВИћА

12. КРУШЕВАц
БРОЈНЕ СТРАНАчКЕ АКТИВНОСТИ

Министар културе Никола 
Селаковић, заједно са пред-
седницом ОО СНС, посетио је 
манастир Љубостиња и Цен-
тар за културу. Школа у Ве-
ликој дренови, стара више од 
два века, добија фискултурну 
салу захваљујући Министар-
ству за јавна улагања. Члани-
це Уније жена организовале 
су излет у манастир Покров 
пресвете Богородице и мана-
стир Свети роман у Ђунису, а 
дружење је настављено у ри-
барској бањи. Чланице Уније 
жена СНС расинског округа 
обележиле су годишњицу 
рада. домаћин је била Унија 
жена ГО Крушевац, а све-
чаности су присуствовале и 
представнице из Трстеника.

Члан Председништва СНС Братислав 
Гашић указао је на одличне изборне ре-
зултате странке, на конференцији за но-
винаре. Чланови МО Багдала уредили су 
канцеларије Месне заједнице. Чланице 
Уније жена организовале су коктел и де-
лиле „СНС Информатор“ у насељу Марко 
Орловић. Акцији чишћења језера Ћелије 
одазвали су се функционери Невена Ђу-
рић, Зоран Томић и Марко Ђокић. Члани-
це Уније младих организовале су поделу 
„СНС Информатора“ на Старој пијаци. 
Министар Зоран Гајић и градоначелник 
Иван Манојловић отворили су терене за 
одбојку на песку. Министар Братислав 
Гашић отворио је изложбу „Косовски бој 
- жива историја Србије“. Одржани су Су-
срети села на Багдали. Братислав Гашић, 
заједно са породицом, која је позната 
по хуманости, донирао је четири клима 
уређаја гинекологији Опште болнице. У Јасици је 
одржана 21. манифестација у част Станислава Би-
ничког. Министарство животне средине опреде-
лило је средства за уређење простора око Локвањ 
баре и Специјалног резервата природе Осредак. 

Одржан је други округли сто на тему Нацрта за-
кона о подршци породицама са децом. Поводом 
дана града Липецка, председница СГ драгана Ба-
ришић и члан Градског већа Милош Ашанин бора-
вили су у русији. Чланови ГО подржали су акцију 
добровољног давања крви.

14. КњАжЕВАц
ПОСПЕШИВАЊЕ РАЂАЊА
У циљу унапређења 

демографске слике 
и промоције рађања, 
Општина је донела 
одлуке о оснивању 
буџетског фонда за 
повећање наталите-
та и преусмеравање 
новца мајкама за 
прво, друго, треће, 
четврто и пето дете. 
Фестивал културе 
младих Србије отво-
рио је Никола Села-
ковић, министар кул-
туре. Министарство 
културе и Општина 
издвојили сус сред-
ства за реновирање 
велике дворане дома 
културе.

23. нИШКА БАњА
12 ОД 19 ОБРОРНИКА 
У СО

Листа „Александар Вучић 
- Нишка Бања сутра“ доби-
ла је 61 одсто гласова и има 
12 од укупно 19 мандата у 
Скупштини Градске општи-
не Нишка Бања.

24. пАнТЕЛЕЈ
ОСВОЈЕНО 
12 мАНДАТА

Листа „Александар Вучић 
- Пантелеј сутра“ добила је 
47 одсто гласова и има 12 од 
укупно 23 мандата у Скупш-
тини Градске општине Пан-
телеј.

На локалним изборима 2. 
јуна, коалиција „Александар Ву-
чић - Ниш сутра“ однела је по-
беду и, заједно са руском стран-
ком, имаће већину одборничких 
мандата у Скупштини града. 

Врата Градског одбора увек 
су отворена за Нишлије, па су 
пријем грађана у јуну одржали 
драгослав Павловић, др Борис 
Ђинђић, Лука Гашевић, Урош 
радуловић и Милош Ђорђевић.

22. ГАџИн ХАн
ДОНАЦИЈЕ ЈАПАНА, ПОСЕТА АмБАСАДОРА
Општину је 

посетио амба-
садор Јапана 
Акира Имамура 
и обишао дом 
здравља, коме је 
Амбасада Јапана 
донирала нови 
рендген апарат, 
као и ОШ „Витко 
и Света“, која је 
добила нову ку-
хињу и доставно 
возило. Општину 
су обишли и др-
жавни секретари 
Ференц Вичко и 
Зоран Касаловић из Министар-

ства здравља и Министарства 
просвете.

20. пАЛИЛУЛА
ПОДРШКА ГРАЂАНА

На локалним изборима, листа 
„Александар Вучић - Палилула сутра“ 
освојила је 56 одсто гласова, што 
представља 14 одборничких места од 
укупно 25.

21. цРВЕнИ КРСТ
УБЕДЉИВА ПОБЕДА 
И НА ПОНОВЉЕНИм 
ИЗБОРИмА

Листа „Александар Вучић - Црвени 
крст сутра“ добила је 55 одсто гласова 
и има 12 од укупно 21 мандата у Скупш-
тини Градске општине Црвени крст. На 
поновљеним изборима, на бирачком 
месту 24, листа СНС освојила је 84 од-
сто гласова.
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30. КОВИн
КУЛТУРНА 
ДЕШАВАЊА

Листа „Александар Вучић - 
Ковин сутра“ освојила је 27 ман-
дата у СО, са 71,24 одсто гла-
сова изашлих бирача. На кон-
ститутивној седници СО, нови 
одборнички сазив дао је пове-
рење Виолети Оцокољић да по-
ново води локалну самоуправу, 
а дужност заменика председ-
ника Општине обављаће Срђан 
Стојановић. У Специјалној 
болници за психијатријске бо-
лести отворена је реновирана 
биоскопска сала, која постоји 
још од 1934. године. Почело је 
Спортско лето и одржана је ма-
нифестација „Свака ти част, де-
тињство“. Делегација Библиоте-
ке „Вук Караџић“ посетила је Ам-
басаду Финске у Београду, где 

су им уручена донација у виду 
књига. Међународни пројекат 
„Мој мастер клас 2024“, Змаје-
ве основне школе, покренут је у 
сарадњи са Друштвом учитеља 
Ковина. Обележили смо Дан 
борца, церемонијом покрај спо-
мен костурнице у центру града. 
Ђорђе Маричић из Панчева до-
био је бесповратна средстава 
за куповину куће у Мраморку. 
Обележена је слава Ковина, Са-
бор светог Архангела Гаврила, и 
одржана прва Ковинска регата.

33. ТИТЕЛ
ПОСЕТА ПОРОДИЦИ ИЗ 
САНСКОГ мОСТА

Поводом Светског дана избе-
глица, функционери ОО СНС Бо-
гољуб Марковић и Горан Путник 
посетили су породицу Вујиновић 
из Санског Mоста која је, бежећи 
од рата, дом пронашла у Шајкашу. 
Том приликом, разговарали су о 
проблемима са којима се сусрећу 
и могућностима за њихово реша-
вање. На конститутивној седни-

ци, за председника СО изабран 
је Драгиша Тривуновић, а пред-
седника Општине четврти пут мр 
Драган Божић.

34. ЋИЋЕВАц
УРЕЂЕЊЕ ЈАВНИх 
ПОВРШИНА

У сваком насељеном месту 
уређени су јавни простори на 
којима се окуљају мештани и на 
свим површинама  засађене су 
украсне биљке. Одржан је турнир 

у баскету, којим је започето Кул-
турно лето у Ћићевцу, и отворено 
је новоизграђено игралиште за 
најмлађе у Град Сталаћу. Одржа-
ни су Дани гљива, Сеоска олим-
пијада, представа „Књига о Милу-
тину“...

39. ВАљЕВО
СТАНОВИ ЗА 
20 ПОРОДИЦА

У оквиру програма Подршке 
ЕУ социјалном становању и ак-
тивној инклузији, у нову зграду 
за социјално становање усеље-

но је 20 породица из најосе-
тљивијих друштвених група. 
Завршни догађај регионалне 
иницијативе „Сунчане школе на 
Западном Балкану“ одржан је у 
Градској управи. Ваљево је обе-
лежило градску славу Духовски 
понедељак. Проглашена је ван-
редна ситуација у Осладићу, Ми-
личиници и Оглађеновцу услед 
елементарне непогоде - града. 
Град  Ваљево пет година заре-
дом организује одлазак деце из 
сеоског подручја на море, а ове 
године је педесеторо деце бора-
вило у Чању.

канцеларија за ким угостила децу са космета у Палати србија

31. цРнА ТРАВА
СмОТРА ФОЛКЛОРА

Организована је прва Смо-
тра аматерских дечјих фолк-
лора. Поред нашег културно-
уметничког друштва „Чика 
Љуба“, учествовала су и деца 
из Житковца, Мерошине, 
Сурдулице, Врањске Бање и 
Власотинца. Одржана је ви-
шедневна манифестација Цр-
нотравско лето.

38. зВЕчАн
ИЗГРАДЊА КУћЕ ЗА АНТОНИЈЕВИћЕ

Канцеларија за КиМ 
угостила је малишане са 
Косова и Метохије у Бе-
ограду. Укупно 32 деце 
седмог разреда из Гораж-
девца, Осојана, Велике 
Хоче, Ораховца, Бања и 
Црколеза и троје из Ко-
совске Митровице обишло 
је Народну скупштину, 
Народно позориште, Храм 
Светог Саве, Авалски то-
рањ, Палату Србија...

ДЕЦА ИЗ КОСОВСКОГ ПОмОРАВЉА НА мАНИФЕСТАЦИЈИ СПОРТСКО САБРАЊЕ
Заменица директора 

Канцеларије за КиМ ду-
шица Николић обишла 
је децу из Косовског По-
моравља, која у Београ-
ду бораве у оквиру ма-
нифестације „Спортско 
сабрање свете Србије“. 
Канцеларија је подржа-
ла ову манифестацију 
као програм спортског, 
породичног, духовног,  
културног, забавног, об-
разовног и патриотског 
карактера, и омогућила 
учешће 130 малишана.

35. ГРАчАнИцА
КОСОВКА ДЕВОЈКА ИЗ 
ОБИЛИћА

Више стотина верника присуствовало 
је обележавању Видовдана у манастиру 
Грачаница, међу којима је био и заменик 
директора Канцеларије за КиМ Борислав 
Тајић и помоћници директора Милена 
Парлић и Милош Терзић. У Дому културе 
одржан је традиционални финални Избор 
за Косовку девојку 2024. године. Између 
12 финалисткиња, изабрана је Александра 
Ристић из Обилића. Таленти Музичке шко-
ле „Стеван Мокрањац“ из Грачанице учест-
вовали су на концерту у Београду, поводом 
Светског дана музике.

36. КОСОВСКА 
МИТРОВИцА
РЕНОВИРАНА ЗГРАДА 
мЕДИЦИНСКОГ 
ФАКУЛТЕТА

Помоћница директора 
Канцеларије за КиМ Јелена 
Стојковић и деканица Татјана 
Новаковић обишле су ренови-
рану зграду Медицинског фа-
култета у Косовској Митрови-
ци који, захваљујући помоћи 
Канцеларије за КиМ, пружа 
одличне услове за студирање 
и усавршавање.

37. ВЕЛИКА ХОчА
ЛЕТЊА ШКОЛА И ИЗЛОЖБА

Помоћница директора 
Канцеларије за КиМ Јеле-
на Стојковић и председ-
ник Привременог органа 
Звечана Иван Тодосије-
вић обишли су петочла-

ну породицу Драгише и 
Малине Антонијевић у 
селу Бањска, којима се, 
средствима Канцеларије 
за КиМ, гради кућа од 70 
квадрата.

Отворене су Летња 
школа архитектуре и из-
ложба фотографија и ак-
варела у Господарској 

кући, у организацији Уд-
ружења „Бисер Метохије“ 
и уз помоћ Канцеларије за 
КиМ.

32. ОСЕчИнА
ПОСЕТА мИНИСТРА ГЛИШИћА
Министар за јавна улагања дар-

ко Глишић посетио је села која су 
претрпела штету од града. Коми-
сија је у току само првог дана по-
писала 66 домаћинстава, а проце-
на је да оштећено 173.342 комада 
црепа. „држава ће помоћи оштеће-
ним грађанима. Од свих општина 
које су претрпеле штету, Осечина 
је највише погођена. Захваљујемо 
се Министарству одбране на пос-
латом људству како би искоорди-
нирали све око испоруке помоћи“, 
изјавио је министар Глишић. По-
стављен је камен-темељац на из-
градњу дела ОВЦ „Браћа Недић“, 
у присуству министарке Јелене 
Жарић Ковачевић и председника 
Општине Николе Томића. делегација је, поред 
школе, обишла и домаћинства страдала од града, 

као и предузеће „Подгорина воће“. Одржане су 
манифестације две обале једна дрина у Пецкој и 
Велика смотра фолклора у Осечини .

Амбасадори који своју дипломатску ми-
сију обављају у Србији посетили су Врњачку 
Бању. Председник Општине Бобан Ђуро-
вић потписао је споразум о сарадњи између 
Врњачке Бање и Шмарјешке Топлице. Пот-
писани су уговори и са корисницима две 
сеоске куће за интерно расељена лица, два 
мала гранта за интерно расељена лица, као 
и два пакета грађевинског материјала за 

избеглице. Акцију доборовољног давања 
крви у рсавцима подржао је Иван радовић, 
потпредседник ОО СНС. Обележене су се-
оске славе и одржане су бројне летње ма-
нифестације. Скупштина општине поверила 
је четврти мандат председника Општине 
Бобану Ђуровићу, док ће Иван радовић оба-
вљати и у трећем мандату функцију пред-
седника СО. Свечаном седницом обележен 

je дан Општине. Председник Ђуровић и 
министарка дубравка Ђедовић Хандано-
вић потписали су уговор за модернизацију 
јавног осветљења у селима. Потписани су 
уговори за суфинансирање мера енергетске 
санације породичних кућа и станова. рено-
виран је део школе у Штулцу и у Врњцима. 
реновиран је спортски терен „Коцка“ и обно-
вљена Улица Маре Јаковљевић.

29. ВРњАчКА БАњА
ПОСЕТА АмБАСАДОРА

40. пЛАндИШТЕ
САНАЦИЈА УЛИЦА И ПРИЛАЗА УСТАНОВАмА
Листа „Александар Вучић- 

Пландиште сутра” освојила је 
61,06 одсто гласова, што нам је 
донело 13 од укупно 19 манда-
та у општинском парламенту. У 
насељу Маргита асфалтиране су 
улице Саше Јоргована, Лукреције 
Анкуцић и Братства јединства. 
Председник Општине Јован ре-
пац уручио је награде најбољим 
ученицима. Фудбалски клуб 
„Хајдучица“ отвара врата за све 

малишане који желе да се упи-
шу у школу фудбала. Покрајин-
ски секретаријат за урбанизам 
и заштиту животне средине 
обезбедио је канте и контејнере 
за ЈП „Полет“. У Хајдучици се са-
нирају локални саобраћајни при-
кључци, као и прилази и стазе 
испред јавних установа. Општи-
на, у сарадњи са Министарством 
за бригу о селу, организује прве 
Михољске сусрете села.
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42. БАч
ПРИЈЕм ЗА НАЈБОЉЕ ЂАКЕ

Угостили смо чланове делега-
ције Општине Нови Град, који су 
присуствовали првом Свесрпском 
сабору у Београду. Општина је 
реазлизовала Ноћни базар, у са-
радњи са Регионалном развојном 
агенцијом Бачка и Покрајинским 
секретаријатом за регионални 
развој. Одржан је свечани пријем 
носилаца Вукових диплома из ос-
новних школа и Пољопривредне 
школе. Поводом Видовдана, поло-
жени су венци на спомен-обележја 
палим борцима.

43. МАЛИ ИђОШ
ОБРАћАЊЕ ЛАЗИћА 
ГРАЂАНИмА

Заменик председника ОО СНС 
Марко Лазић обратио се грађани-
ма, изразио захвалност на указа-
ном поверењу на локалним избо-
рима и најавио наставак рада за 
још квалитетнији живот грађана. 
Покрајински секретар за реги-

онални развој, међурегионалну 
сарадњу и локалну самоуправу 
Александар Софић боравио је у 
радној посети Малом Иђошу.

45. МАЛИ зВОРнИК
ЛЕТЊЕ мАНИФЕСТАЦИЈЕ

Министарство просвете одо-
брило је Средњој школи да уведе 
образовни профил фармацеутски 
техничар. Одржано је мотивацио-
но дружење „Буди боља“, са ТВ 
водитељком Сањом Маринковић, 
као и традиционалне манифеста-
ције Скобаљијада, Гурманијада 
и Дрина је смисао живота. Обно-
вљен је кров на згради Предш-
колске установе „Црвенкапа“, зах-
ваљујући донацији Владе Јапана. 
Обележена је општинска крсна 
слава, Свети Прокопије.

46. зАЈЕчАР
мАГИЈА ИСТОчНЕ СРБИЈЕ

Градоначелнику Бошку Ничићу 
уручен је сертификат о подршци 
интегралном пројекту „Магија 

Источне Србије“, који је настао 
након усвајања Стратегије развоја 
урбаног подручја Града Зајечара и 
општина Књажевац, Сокобања и 
Бољевац. Град је расписао седам 
конкурса за доделу подстицајних 
средстава за пољопривреду. У 
Бруснику је одржана трећа мани-
фестација народног стваралаш-
тва, а у Планиници Спасовдански 
сабор. У МО Карађорђев венац 
одржан је састанак чланова и из-
нети су предлози у вези са инфра-
структурним пројектима.

49. КУЛА
БРОЈНЕ мАНИФЕСТАЦИЈЕ

Председник Општине Дамјан 
Миљанић уприличио је пријем за 
ђаке генерације. Поводом Дана по-
лиције и Дана МУП-а, у кабинету 
председника Општине уручена су 
признања најбољим полицајцима. 
Одржан је Фестивал украјинске кул-
туре, Мото сусрет бајкера, Фестивал 
аматерских позоришта, Трка прија-
тељства, Оаза камп, Сивачка регата, 
Фестивал русинске културе...

41. АРАнђЕЛОВАц
САРАДЊА СА хАН ПИЈЕСКОм

У оквиру активности Првог 
свесрпског сабора, на основу 
Повеље о братимљењу општи-
на Хан Пијесак и Аранђеловац 
из 1971. године, потписан је 
споразум о додатној сарадњи. 
У оквиру програма ЕУ ПрО 
плус и Министарства за европ-
ске интеграције, регионалној 
агенцији за економски развој 
Шумадије и Поморавља до-
дељено је 1.038.045 евра, а 
део средстава користиће се 
за изградњу Посетилачко-об-
разовног центра на рисовачи. 
Општина је добила средства 

за куповину пет сеоских кућа 
за избегла лица. Одржан је ок-
ругли сто о смањењу дискри-
минације старијих особа, обе-
лежен је Национални дан ро-
дне равноправности, уручена 
су признања за спортисту го-
дине и одржан је Сајам вина и 
колачара. Одржане су и Јулске 
свечаности и обележен дан 
општине, додељена су при-
знања заслужним суграђанима 
и уручене су поклон честитке 
породицама са четворо и више 
деце. Одржана је и 59. Смотра 
уметности „Мермер и звуци“.

47. ЛЕСКОВАц
НОВА ДЕчЈА ИГРАЛИШТА

Изграђена су игралишта у 
насељу Подрум, Бобиште, у 
радничком насељу, у МЗ Моше 
Пијаде и Мрштану. Уређен је 
звоник цркве у Печењевцу, а 
градоначелник Горан Цвета-
новић и митрополит нишки 
Арсеније обишли су храм у ду-
бочици. Осветљен је спортски 
терен у насељу Обрада Лу-
чића. Организована је журка 
за мале матуранте, на којој су 
уручени бицикли ученицима 
генерације. Одржан је тради-
ционални пријем спортиста 
у Градској кући. Одржане су 
бројне летње манифестације. 
Наши активисти изградили 
су летњиковце у Првомајској 
улици, у Падоњици и Живко-
ву. Изграђене су теретане на 

отвореном у МЗ Вељко Вла-
ховић, Братмиловце и Коста 
Стаменковић, док је теретана 
за особе са инвалидитетом 
постављена поред стадиона 
дубочица. Настављено је 
уређење улице раде Жунић, 
санација моста на Јабланици у 
селу Прибој и изградња пута у 
Ораовици. У току је изградња 
канализације у 16 насељених 
места. Град је обезбедио лето-
вање за децу из хранитељских 
породица и екскурзију за свр-
шене средњошколце, вуковце. 
Организована је и подела па-
кета са намирницама пензи-
онерима и становницима у 
стању социјалне потребе. Чла-
нови ГО СНС делили су „СНС 
Информатор“.

51. РАчА
ОБНОВА КАРАЂОРЂЕВОГ 
КОмПЛЕКСА

Општина Рача је једна од 137 гра-
дова и општина који су потписали 
уговор о додели средстава за енер-
гетску санацију кућа и станова. Ове 
године, у сарадњи са Министар-
ством за рударство и енергетику, 
обезбеђено је четири милиона ди-
нара за замену столарије, фасада, 
котлова и уградњу соларних пане-
ла. Општина ће, кроз пројекат „Шу-
мадија CONNECT“, који је одабран 
на основу ЕУ ПРО Плус програ-
ма, потпуно реконструисати Ка-
рађорђев комплекс у селу Вишевац.

53. жАБАРИ
ДАН БОРБЕ ПРОТИВ БЕЛЕ 
КУГЕ

У порти цркве Вазнесења Гос-
подњег, први пут је одржан Дан 
борбе против беле куге.  Манифес-
тацију су помогли Свеправослав-
ни камп пријатељства и Свеправо-
славни национални савет при ма-
настиру Хиландар, као и Општина, 
Удружење „Борба против беле 
куге“, Туристичка организација и 
Канцеларија за младе. Општинско 
руководство, на челу са председ-
ником Јованом Лукићем, награди-
ло је најбоље ученике пригодним 
поклонима.

55. МАЛО цРнИЋЕ
УЛАГАЊА У СПОРТ

Општинско руководство из-
дваја значајна средства за уређење 
спортске инфраструктуре и за фи-
нансирање турнира и такмичења. 
Турнир у малом фудбалу одржан је 
у насељу Врбница, а турнир „три на 
три“ у насељу Калиште. Председ-
ник Општине Малиша Антонијевић 
потписао је уговор са представн-
цима Министарства рударства и 
енергетике за мере енергетске 
санације кућа. Одржан је Хума-
нитарни базар за помоћ у лечењу 
болесне деце. Михољски сусрети 
села одржани су у насељу Кула, а 

Фијакеријада у Божевцу. Трећи пут 
у 2024. години подељена су дечја 
ауто-седишта. Додељена су сред-
ства за рад црквених општина и 
удружења грађана.

57. ЛАпОВО
ПОКЛОНИ ЗА НАЈБОЉЕ 
ЂАКЕ

Општина је доделила награ-
де најуспешнијим ученицима 
завршних разреда ОШ „Свето-
зар Марковић“ и Средње школе. 
Ђаци генерације награђени су 
лаптопом и књигом, а носиоци 
Вукове дипломе и одлични уче-
ници књигом.

52. КОВАчИцА
НАГРАЂЕНИ НАЈБОЉИ УчЕНИЦИ
Општина је организовала 

традиционалну доделу на-
града за најбоље ученике, 
а награђено је више од 300 
ученика. У акцији сакупљања 
амбалажног пољопривредног 
отпада, прикупљено је више 
од 3.500 килограма овог отпа-
да. Председник Општине Пе-
тар Вишњички посетио је први 
логорски камп Карате клуба 
„Спартак“. У просторијама МЗ 
Црепаја одржано је хумани-
тарно књижевно вече за при-
купљање средстава за помоћ 

жртвама насиља. Вишњички је 
испратио суграђанку Изабе-
лу Лупулеску на Олимпијске 
игре у Паризу и поклонио јој 
општинску и државну заста-
ву. Туристичка организација 
подржла је нову манифеста-
цију Удружења жена - Шако-
во маково. Уређено је шест 
километара стазе поред Тами-
ша, која спаја Идвор и Уздин. 
Галерија наивне уметности 
започела је сарадњу са гале-
ријом Хроматске хармоније у 
румунији.

56. ОпОВО
ДРУЖЕЊЕ СА мАТУРАНТИмА

Листа „Александар Вучић - 
Опово сутра“ освојила је 86,03 
одсто гласова бирача на локал-
ним изборима и 23 мандата у 
СО. Матуранти основних школа 
прославили су матурско вече, 
а на традиционалном дефилеу 
поздравили су их директор ОШ 
„доситеј Обрадовић“ и председ-
ник Општине Милош Марков. 
Локална самоуправа суфинанси-

рала је прославу, а настављена је 
и традиција даривања матурана-
та поклонима у виду луксузног 
издања енциклопедије, као и 
пријема најбољих ученика и уру-
чења поклона. На конститутив-
ној седници локалног парламен-
та, за председника Скупштине 
општине изабран је Милош Мар-
ков, а за председника Општине 
Анка Симин дамјанов.

50. зРЕњАнИн
ИЗГРАДЊА ГЛАВНОГ КОЛЕКТОРА

Министарка Ирена Вујо-
вић потписала је уговор за из-
градњу главног градског колек-
тора, неопходног за функцио-
нисање система отпадних вода. 
Такође, Министарство заштите 
животне средине доделило је 
Специјалном резервату приро-
де „Царска бара“ средства за 
уређење пешачке стазе и пон-
тонског моста. Градоначелник 
Симо Салапура уручио је уго-
воре за економско оснаживање 
жена и подстицање женског 
предузетништва, као и уговоре 

за економско оснаживање мла-
дих. Градоначелник Салапура 
обишао је радове на капитал-
ним инвестицијама у Банатском 
деспотовцу, Лазареву и Тома-
шевцу. Градоначелник Сала-
пура и декан Архитектонског 
факултета Владимир Лојаница 
потписали су споразум за проје-
кат „Зрењанин престоница 
културе 2025“. После локалних 
избора, Симо Салапура и Че-
домир Јањић остали су градо-
начелник, односно председник 
Скупштине града.

54. КРАГУЈЕВАц
САРАДЊА СА ОПШТИНАмА 
ИЗ РЕПУБЛИКЕ СРПСКЕ
Активисти МО Илићево за-

почели су уређење Меморијал-
ног комплекса „19. октобар“, 
посвећеног жртвама другог 
светског рата. Град Крагује-
вац потписао је споразуме о 
унапређењу сарадње у облас-
тима културе, спорта и сарадње 
међу младима са Приједором, 
Козарском дубицом и Фочом. У 
току је изградња вртића у Ули-
ци Светозара Марковића. Пот-
писан је уговор за наставак из-
градње дечијег одмаралишта 
на Бешњаји. Обележена је 106. 
годишњица од стрељања Сло-

вака у Крагујевцу. Изводи се 
прва фаза пројекта „Чиста Ср-
бија“ у насељима Бресница 3 и 
Илићево. Кроз програм ЕУ ПрО 
ПЛУС, Крагујевцу су одобрена 
два пројекта. Организован је 
пријем за екипу „Лего мускета-
ра“, која је освојила прво место 
на такмичењу за инжењерску 
изврсност. Почиње изградња 
пруге Собовица-Лужнице-крак 
Баточина ка Мајнд парку. Ми-
нистар дарко Глишић посетио 
је Крагујевац после олујног не-
времена и обећао помоћ угро-
женим домаћинствима.

44. ВЛАСОТИнцЕ
ПОКЛОН ЗА мАТУРАНТЕ
На рачуне родитеља ученика 

четвртог и осмог разреда, као 
и матураната средњих школа, 
Општина је уплатила једно-
кратне износе за прославу ма-
туре. Завршено је асфалтирање 
пута доња Ломница - Горња 

Ломница - Црна Бара, у дужини 
од 6,8 километара, захваљујући 
Министарству грађевинарства, 
саобраћаја и инфраструктуре. 
Асфалтирана је улица Стојана 
Петровића, а пре тога урађена 
је и комплетна канализација.

48. ВЕЛИКА пЛАнА
ОБИЛАЗАК СВИх мЕСНИх ЗАЈЕДНИЦА
Отворена је летња сезона 

на градском базену. Пред-
седник Општине Страхиња 
Павешковић одржао је ко-
легијум са директорима ус-
танова и јавних предузећа. 
Постављено је осам нових 
клупа у различитим деловима 
града. Одигран је први „Serbia 
open“ турнир. Председник 
Павешковић започео је оби-
лазак свих месних заједница 
и дружење са мештанима. Та-
кође, потписао је уговоре са 
Комесаријатом за избеглице 
- за куповину сеоске куће са 
окућницом и за доделу грађе-
винског материјала. Општи-

на је прославила крсну славу 
Свету Тројицу, а организован 
је и 31. Bike Show. Национал-
на служба за запошљавање и 
локална самоуправа обезбе-
дили су средства за јавне ра-
дове за ангажовање особа са 
инвалидитетом, субвенције за 
теже запошљива лица и суб-
венције за самозапошљавање. 
Општина је наградила учени-
ке који су освојили награде на 
републичким и међународним 
такмичењима. Председник 
Павешковић и министар Ни-
кола Селаковић потписали су 
уговор за реконструкцију пла-
тоа испред Центра за културу.
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59. КУчЕВО
мИКИћ У ПОСЕТИ ДОмУ 
ЗА СТАРЕ

Одржана је 56. Смотра народног 
стваралаштва „Хомољски мотиви“. 
Председник Општине Ненад Ми-
кић присуствовао је свечаним се-
дницама поводом Дана општине 

Петровац на Млави и Дана општи-
не Деспотовац. Присуствовао је и 
свечаној академији поводом Дана 
школе у Раброву, а обишао је и ко-
риснике Дома за стара и одрасла 
лица. Такође, Микић је био на обе-
лежавању кучевске славе Спасов-
дана и на обележавању свечаности 
поводом Дана полиције.

63. нОВИ САд

ПОСЕТА ДЕЛЕГАЦИЈЕ КИНЕСКОГ ГРАДА ВУКСИЈА

Градоначелник Милан Ђурић при-
суствовао је свечаности Фонда за стипен-
дирање даровитих студената, у оквиру 
које су закључени уговори са новом гене-
рацијом стипендиста и додељене захвал-
нице институцијама које су подржале рад 

Фонда, међу којима је и Град Нови Сад. 
Челници Града угостили су делегацију 
Града Вуксија из Нр Кине, у којој су били 
и представници групе „Wuxi Economic 
Construction Leading Group“ и компаније 
„Jiangsu Huishan New Energy Group“. Град 

Вукси има потписан 51 споразум о сарадњи 
са градовима из исто толико држава у 
свету, а у Србији је Нови Сад први град с 
којим желе да остваре побратимске одно-
се. Активисти свих МО разговарали су са 
суграђанима на штандовима.

61. ВРШАц
мИхОЉСКИ СУСРЕТИ СЕЛА

Листа „Александар Вучић - 
Вршац сутра“ на локалним из-
борима освојила је историјских 
68,82 одсто гласова изашлих 
бирача. Центар за социјални рад 
реализовао је акцију помоћи 
матурантима. Градоначелница 
драгана Митровић посетила 
је млади брачни пар и њихове 
двомесечне тројке. Градске вла-
сти уредиле су обалу и ограду 
на Градском језеру. Традицио-
нално је обележена слава ду-

хови у Уљми, Летњи концерт 
културе и фолклора у Великом 
Средишту и Михољски сусрети 
села у Избишту. Најугледнија 
награда за поезију у Србији 
„Васко Попа“  додељена је Ани 
ристовић. Специјална болница 
за психијатријске болести орга-
низовала је радионице на тему 
родитељства и партнерских 
односа, изложбу уметничких 
радова и дружење корисника са 
првотимцима ОФК Вршац.

64. СВИЛАЈнАц
ПРОмОЦИЈА 
ИНКЛУЗИВНОГ 
ОБРАЗОВАЊА

КУД „Стеван Синђелић“ из 
Војске био је домаћин репу-
бличке смотре дечјег народног 
стваралаштва, под покрови-
тељством Општине. У ОШ „Јо-
ван Јовановић Змај“ одржана 
је промоција инклузивног об-
разовања, у оквиру пројекта 
Министарства просвете и УНИ-
ЦЕФ-а, уз финансијску подрш-
ку ЕУ. Општина је наградила 

најуспешније ученике основних 
и средњих школа. Обележили 
смо Дан бораца. Одржани су 
Михољски сусрети села и 3x3 
Баскет фестивал у реновираној 
Кривој чаршији. Чланови Руко-
метног кампа „Растимо“ посе-
тили су Свилајнац.

66. ИРИГ
РЕКОНСТРУКЦИЈА 
ПАРКА У ВРДНИКУ

Започета је реконструкција 
Прњаворског парка у Врднику. 
Општина је уручила вредну дона-

цију Дому здравља - најсавреме-
нији дефибрилатор. За председ-
ника Општине поново је изабран 
Тихомир Стојаковић, који је ову 
функцију обављао и у предход-
ном мандату. Награђено је 35 
најбољих ученика из Ирига и Врд-
ника. 

67. БЕчЕЈ
УГОВОР ЗА 
КАНАЛИЗАЦИОНУ 
мРЕЖУ

Председник Општине др Вук 
Радојевић потписао је уговор, у 

Министарству заштите живот-
не средине, за изградњу кана-
лизационе мреже. Претходно 
је министарка Ирена Вујовић, 
током посете Бечеју, потпи-
сала уговор о реконструкцији 
пречистача отпадних вода. 
Представници Општине уручи-
ли су Кик бокс клубу спортску 
опрему вредну 100.000 динара. 
Манифестација „Бечеј ноћу“ 
окупила је више од 20.000 по-
сетилаца. Члан Општинског 
већа Давид Туфегџић уручио 
је билијарски сто мештанима 
Пољаница.

Градоначелник Антонио ратковић упри-
личио је пријем за ђаке генерације. Одржа-
на је завршна конференција пројекта „Куће 
за бољу будућност “. Поводом дана МУП-а 
и дана полиције, уприличен је пријем за по-
лицајце. Градоначелник ратковић обишао 
је радове на уређењу фудбалског стадиона 
у Чонопљи, нова дечја игралишта у Селен-
чи и Бездану, као и припремне радове за 
асфалтирање улица Браће Ђулинац и ди-
нарске. Почела је бесплатна обука пливања 

за децу предшколског узраста. Италијански 
амбасадор Лука Гори обишао је фабрику 
„Агрисербиа“ у Алекси Шантићу и „Проге-
ти“ у Сомбору. У току је уређење амбуланти 
у Колуту и Бачком Брегу. Граде се паркинг 
места у риђици и реконструише улица Све-
тог Саве. Ђаци из ОШ „Братство јединство“ 
посетили су братски град Кишпешт. Гра-
доначелник је уприличио пријем за Павла 
Секулића, гимназијалца који је освојио сре-
бро на Европској олимпијади из географије. 

Обележена је традиционална жетелачка 
свечаност дужионица. Министарство култу-
ре суфинансира реконструкцију Историјског 
архива. Постављена су три летњиковца на 
излетишту у Кљајићеву. реконструисано је 
више раскрсница у Бачком Моноштору, а у 
МЗ Горња Варош постављено је дечије игра-
лиште уз реку. Покрајина је обезбедила канте 
за отпатке у Бачком Моноштору. Уређена су 
дечја игралишта у Новој Селенчи, Ненадићу 
и Гакову.

60. СОМБОР
ПРИЈЕм ЂАКА ГЕНЕРАЦИЈЕ

58. ВЛАдИМИРцИ
ИЗГРАДЊА ОБИЛАЗНИЦЕ

Активисти и функционе-
ри ОО СНС делили су „СНС 
Информатор“ и разговарали 
са грађанима на штандови-
ма. Сарадњом Министарства 
културе и Општине, санирана 
је зграда бившег среског на-
челства, у народу позната као 
Конак, а која је проглашена 
за споменик културе. Уз по-
моћ Министарства за бригу о 
селу, набављен је минибус за 
превоз сеоског становништва. 
Завршава се изградња обилаз-
нице у Владимирцима. Возни 

парк ЈКП „Извор“ богатији је 
за мини багер, донацију Ам-
басаде Јапана. Министарка 
Јелена Жарић Ковачевић при-
суствовала је обележавању 
општинске славе Петровдана, 
а одржани су и Петровдански 
дани. У Крнулама је изграђена 
нова трафостаница. Председ-
ник Општине Горан Зарић пот-
писао је уговор са Министар-
ством рударства и енергетике 
за енергетску санацију зграде 
Посавотамнавске средње шко-
ле са домом ученика.

65. ЛОзнИцА
САРАДЊА СА КОЛЕџОм У хАНГџОУ
Организован је пријем и додељене су на-

граде најуспешнијим ђацима и студентима. 
Обележени су градска слава, дан града, 
дан породице, а највише признање - Повеља 
Града - припала је првој дами Србије Тамари 
Вучић. Представницима града уручени су 
уговори за стамбено збрињавање избегли-
ца, као и сертификат о подршци пројектима 
у оквиру програма ЕУ ПрО Плус. Потписан је 
Меморандум о разумевању између Струко-
вног техничког колеџа Хангџоу и компаније 
„Минт“. Наши активисти разговарали су са 
суграђанима на штандовима и делили стра-
начки материјал. Министарка Јелена Беговић 
и градоначелник Видоје Петровић озваничи-
ли су почетак рада Иновационог стартап цен-
тра Smart city. Одржан је фестивал „ЛилаЛо“. 
Почиње нови конкурс за доделу средстава 
за подизање енергетске ефикасности у до-
маћинствима.

62. дЕСпОТОВАц
мИНИБУС ЗА ПРЕВОЗ СУГРАЂАНА
Председник Општине др 

Златко Марјановић потписао је 
уговор за куповину минибуса 
на основу програма Министар-
ства за бригу о селу. Ово возило, 
поред превоза сеоског станов-

ништва до седишта општине, ко-
ристиће се и за превоз културно-
уметничких друштава, спортских 
клубова, удружења грађана, за 
потребе Црвеног крста и друге 
сврхе.



36  |  СНС ИНФОРМАТОР 49/2017

Град беоГрад БрИГА О ГрАЂАНИМАИНТЕрВЈУ
36|  СНС ИНФОРМАТОР 131/2024

СНС ПАНОрАМА

68. пЕЋИнцИ
БЕСПЛАТНО ЛЕТОВАЊЕ ЗА 130 НАЈУСПЕШНИЈИх УчЕНИКА

Председник Општине Синиша Ђокић исп-
ратио је другу групу ученика на бесплатно 
летовање у Херцег Нови. Том приликом, 
истакао да је ове године 130 најуспешнијих 
ученика заслужило наградно летовање и 

подсетио да ово није једина мера подршке 
породици, деци и образовању. „Ученицима 
који су завршили четврти разред уручили 
смо по 10.000 динара, онима која су завр-
шили осми разред по 20.000 динара, а ту су 

и бесплатан вртић и бесплатни уџбеници за 
све ђаке основних школа“, истакао је Ђокић. 
Општина је расписала јавни позив за регре-
сирање трошкова превоза ученика средњих 
школа за школску 2024/2025. годину.

70. пРИБОЈ
ПРОШИРЕЊЕ ВРТИћА 
У СТАРОм ПРИБОЈУ

Граде се две нове учионице и санира се 
кровна тераса на објекту вртића у старом 
делу Прибоја. Средства од 30 милиона ди-
нара обезбедила је локална самоуправа. 
Изградњом новог простора, биће значајно 
смањена листа чекања за упис деце.

72. КЛАдОВО
НАГРАДЕ ЗА НАЈБОЉЕ

У Визиторском центру 
тврђаве Фетислам свеча-
но су додељене награде и 
похвалнице најуспешнијим 

ученицима основних школа, 
Средње школе Кладово и 
ОМШ „Константин Бабић“. 
Општина је обезбедила 

891.000 динара за 57 најус-
пешнијих ученика, а награде 
је уручио председник Саша 
Николић.

73. нОВА ВАРОШ
НОВО РУКОВОДСТВО

Бранко Бјелић нови је 
председник Општине, а Љу-
бомир Пејовић заменик пред-
седника. На конститутивној 
седници, за председника 
Скупштине општине изабран 
је радосав Васиљевић, а за 
заменика др Бранко Попо-
вић, док је секретар данијела 
Попадић.

69. КИКИндА
ДИСПАНЗЕР 
ЗА ЖЕНЕ У НОВОм 
ПРОСТОРУ

У свечаној сали Град-
ске куће уприличена 
је подела 90 пакета за 
новорођене бебе. Завр-
шени су радови на адап-
тацији простора у који је 
пресељен диспанзер за 
жене.

71. БАчКИ пЕТРОВАц
НАСТАВАК ОБНОВЕ мУЗЕЈА

За новог председника Општине 
изабрана је Виера Крстовски, а за 
председника Скупштине општине Ми-
цхал Хатала. У Гложану је прослављен 
Ивањдан, а у Бачком Петровцу - Дан 
Ћирила и Методија. Председница 
Крстовски присуствовала је прослави 
Дана Општине Врњачка Бања. Ми-
нистар културе Никола Селаковић 
потписао је уговоре са представни-
цима првих 14 градова и општина на 

конкурсу „Градови у фокусу“. Нашој 
Општини опредељена су средства 
за наставак реконструкције Музеја 
војвођанских Словака. Председница 
Крстоски угостила је председника 
Матице словачке у Србији Бранислава 
Кулика. Одржани су Предсвечаносни 
дани у Кулпину. Председница Крстов-
ски присуствовала је састанку са ми-
нистарком Јеленом Жарић Ковачевић 
у Јужнобачком управном округу.

74. БАРАЈЕВО
РАЗГОВОР СА ГРАЂАНИмА

Активисти ОО СНС, заједно 
са председником ОО Слобода-
ном Адамовићем, организовали 
су штандове на пијаци, где су 
се захвалили суграђанима на 

подршци на протеклим избо-
рима. редовно су одржавани 
састанци ОО, на којима су пра-
вљени планови за будуће ак-
тивности.

77. ГРОцКА
НОВА ЗГРАДА ПОЛИЦИЈЕ

Уприличен је традиционални 
пријем и додељене су награде 
ђацима генерације, вуковцима 
и ученицима који су награђени 
на републичким такмичењима. 
У току је реконструкција улице 

Вучка Милићевића у Гроцкој, док 
је у Београдској улици у Врчину 
обновљен коловоз. Завршени су 
груби грађевински радови на но-
вом здању Полицијске станице у 
Калуђерици.

75. ВОждОВАц
САЈАм СПОРТА

ОШ „Ђура даничић“ током 
летњег распуста планира да, уз 
подршку Града Београда и ГО 
Вождовац, реконструише школ-

ски плато. Одржан је други 
Сајам спорта. Организовани 
су бесплатни превентивни 
прегледи у дому здравља.

78. нОВИ БЕОГРАд
ИНИЦИЈАТИВЕ ГРАЂАНА

Организована је акција 
уређења Блока 70А, која је под-
разумевала орезивање и ко-
шење зелених површина, као и 
прање прилазних стаза и путева. 

На иницијативу грађана, за ста-
новнике Блокова 71 и 45 изграђе-
на су паркинг места. Наставили 
смо са сусретима са нашим ком-
шијама.

76. СОпОТ
РАДОВИ НА НАСИПАЊУ 
УЛИЦА
Настављени су радови на насипању улица дра-

гољуба Спасића у Бабама, улице Николе Симића и 
Тимочке дивизије у Сопоту, улице Јакова Симића 
и Луке Остојића у Малом Пожаревцу, Првомајске 
улице у рогачи, улице Веље Јовановића у Пар-
цанима. Активисти ОО учествовали су у органи-
зацији турнира у малом фудбалу у МЗ Слатина, 
дучина и Губеревац. Српски атлетски савез, у 
сарадњи са ГО Сопот, доделио је атлетску оп-
рему школи из Мале Иванче. Активисти и пред-
седник ОО наставили су праксу обиласка месних 
заједница и разговора са суграђанима.
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БрИГА О ГрАЂАНИМАСНС ПАНОрАМА
79. ЛАзАРЕВАц
ПРОСЛАВА ПОБЕДЕ

Поводом победе на изборима, организова-
на је прослава којој су присуствовали бројни 
чланови и симпатизери. Одржани су пријеми 
грађана на којима се разговарало о пробле-

мима са којима се суграђани сусрећу, како би 
се кренуло са решавањем. Активисти Савета 
за омладину делили су страначки материјал 
и разговарали са суграђанима на штандови-

ма. Савет за социјална питања организовао 
је посете најстаријим суграђанима. На ини-
цијативу грађана МЗ Брајковац, Општина је 
реконструисала амбуланту.

84. пАЛИЛУЛА
ПОСЕТА НАЈСТАРИЈИм чЛАНОВИмА

Активисти МО Крњача 1 посе-
тили су најстаријег члана - деда 
драгана, човека који носи пуних 
100 година мудрости, искуства 
и сећања, док су активисти МО 
рева, заједно са повереником 

омладине, посетили баку Олгу, 
најстарију суграђанку у насељу 
рева. На терену смо сваког дана, 
јер је директна комуникација 
са комшијама темељ политике 
СНС-а.

87. САВСКИ ВЕнАц
ДРУЖЕЊЕ СА КОмШИЈАмА

Председник ГО Савски ве-
нац Милош Видовић обишао је 
грађане након обилних падави-
на, а разговарао је и са станарима 
зграда у улици рајка Митића 28 и 
28а о решавању комуналних про-
блема, регулацији саобраћаја и 
унапређењу саобраћајне инфра-

структуре. У Кући краља Петра 
свечано је додељена награда 
„Исидора Секулић“. Општина 
је наградила носиоце Вукове 
дипломе, спортисте и ђаке гене-
рације. Поводом Међународног 
дана деце, посетили смо породи-
цу на Савском венцу.

80. РАКОВИцА
БРОЈНЕ АКТИВНОСТИ

У току је изградња мерно-ре-
гулационе станице, која ће омо-
гућити да се више од 12 хиљада 
домаћинстава и привредних 
субјеката прикључи на гас. Та-
кође, у току је рехабилитација и 
модернизација топлане „Церак“, 
која греје домаћинства у насељи-
ма Видиковац, Лабудово брдо, 
Петлово брдо и Скојевско на-

сеље. ГО раковица потписала је 
уговор о сарадњи са Комесарија-
том за избеглице и миграције у 
циљу помоћи најугроженијим по-
родицама избеглица. Једна група 
пензионера испраћена је на бес-
платни излет у манастир Тумане. 
Активисти из ресника уређивали 
су зелене површине и прилаз у 
улици Патријарха димитрија.

81. зВЕздАРА
УРЕЂЕЊЕ ПАРКА

Активисти МО Коњарник уре-
дили су парк у улици Карла Лука-
ча и офрабали клупе и гелендере. 

Чланови Савета за правна питања 
организују сваког четвртка пријем 
грађана у просторијама ОО.

86. МЛАдЕнОВАц
ПОСЕТА ВУчЕВИћА И ГЛИШИћА

Председник Вла-
де Србије Милош Ву-
чевић и министар за 
јавна улагања дарко 
Глишић обишли су 
радове на рекон-
струкцији Гимназије, 
као и постројење 
породичне компа-
није „Гранд-АБМ“, 
која производи кар-
тонску и дрвену 
амбалажу. У току је 
изградња бунара на 
изворишту Бресто-
вица у Ковачевцу. 
Најмлађи становни-
ци дубоне добили 
су модерно дечје иг-
ралиште. 

83. СТАРИ ГРАд
ПРИЈЕм ГРАЂАНА

Функционери ОО настави-
ли су да одржавају редовне 
пријеме грађана, на којима 
су се трудили да заједничким 
снагама нађу адекватна ре-
шења за проблеме са којима 
се сусрећу суграђани. Редов-
но смо одржавали састанке на 
којима смо разговарали о акту-
елним темама.

85. чУКАРИцА
АТАРСКИ ПУТ У ВЕЛИКОЈ мОШТАНИЦИ
Почели су радови на са-

нацији улице Станислав-
ског у дужини од 200 ме-
тара. Санација ће обухва-
тити замену дотрајалог и 
постављање новог асфал-
та, као и поправку шахто-
ва, сливника и оштећених 
ивичњака. На иницијати-
ву грађана Железника, 
ГО Чукарица поправила 

је пешачку стазу до дома 
здравља, а у складу са за-
хтевом пољопривредника 
насеља Велика Моштани-
ца - уредила је атарски 
пут у продужетку Липљан-
ске улице. Уређено је 600 
метара атарског пута, а у 
истој дужини је проширен 
коловоз и уређен одводни 
канал.

82. ОБРЕнОВАц
СПОРАЗУм О САРАДЊИ

Општину Обреновац по-
сетиле су делегације из 
општина рогатица и Со-
колац. Овом приликом, 
потписани су споразуми о 

сарадњи у области образо-
вања, културе и спорта и 
другим областима, који ће 
продубити дугогодишње 
пријатељске односе.



у обилаСку радова на изградњи националног ФудбалСког Стадиона и у поСЕти градилиШту дЕчјЕ болницЕ тирШова 2

у друШтву прЕдСЕдницЕ СЕвЕрнЕ макЕдонијЕ горданЕ СиљановСкЕ 
давковЕ у винарији алЕкСић

прЕдСЕдник алЕкСандар вучић угоСтио јЕ младЕ СпортиСтЕ из 
СрбијЕ и јоШ 20 зЕмаља, учЕСникЕ кампа Србија тЕ зовЕ 2024.

Врање

поводом дана рудара, прЕдСЕдник владЕ СрбијЕ милоШ вучЕвић поСЕтио јЕ јп за 
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приликом поСЕтЕ манаСтиру, прЕдСЕдник владЕ 
вучЕвић ФотограФиСао СЕ Са птицом која јЕ 
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